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Şeful Serviciului Investigaţii Criminale, Comisar şef de poliţie Șimon Adrian

Subsemnatul Bodin Florin-Ciprian domiciliat în oraş Arad strada Pionierilor nr. FN, bl.
56, sc. D, et. III, ap. 13, judeţ (sector) Arad, cod poştal 310078, titular al cărţii de identitate
seria AR, nr. 868866, CNP 1760831020041, în calitate de persoană vătămată,

în temeiul art. 289, respectiv art. 290, şi art. 295 alin (1), şi ţinând seama de art. 157-158
din Codul procedură penală, formulez prezenta(ul)

PLÂNGERE PREALABILĂ

împotriva numitului(ei)* .......................... domiciliat(ă) în (localitatea) .........., strada ........,
nr. ..........., bl. ......., sc. ........., et. ......, ap. ........, judeţ (sector) ......., cod poştal ........, titular al
cărții de identitate seria ......., nr. ......., CNP ........., pentru faptul că ......(se descriu faptele)

Sediul materiei folosind mijloace cf. art. 526. alin. 1 sub-punct (a) şi cap. 4 şi 5 art. 138-154:

 art. 196 Noul C. proc. pen. alin. 4

 art. 206 Noul C. proc. pen. alin. 1 / art. 193 C. pen. Ameninţarea

 art. 208 Noul C. proc. pen. alin. 1 Hărţuire (morală)

 art. 219 Noul C. proc. pen. alin. 2 subpuncte (e), (f), şi alin. 6 

 art. 223 Noul C. proc. pen. alin. 1, alin. 2, alin. 5

 art. 225 Noul C. proc. pen. 

 art. 226 Noul C. proc. pen. Violarea Vieţii Private

 art. 227 Noul C. proc. pen. alin. 5 

 art. 361 Noul C. proc. pen. / art. 364 Noul C. proc. pen. 

Încep prezentarea faptei prin câteva precizări despre contextul „glumei cu colegii” din anul 2000
care m-a adus în stare de ameninţare şi la violarea vieţii private şi care explică neîncetarea unor acţiuni
a unor membri a comunităţii pe o perioadă lungă de peste douăzeci de ani. Fiind student-lucrător în
data de 17 Aprilie 2000 după ce am lucrat de noapte în timpul săptămânii pe perioada semestrului şi
având prea multe zile scaune apoase şi mal-absorbţie intestinală și ignorând dieta strictă care mi-a fost
impusă după ce în 1996 am fost operat de ocuzie intestinală şi de la oboseală nu am autoanalizat dieta
ci am apelat la medic generalist şi am fost internat prin medicul de întreprindere, la secţia interne a
„Spitalului Clinic Municipal” Arad, moment în care unii colegi de servici sau facultate probabil au fost
dezinformaţi  că  am  fost  internat  la  secţia  de  psihiatrie,  deşi  medicul  internist  care  era  profesor
universitar  mi-a recomandat  să-mi  fac  un test  psihologic.  Medicul  psiholog mi-a spus că  am luat
primul test care l-am dat în 1999 când am solicitat Piracetam pentru cazul în care nu puteam învinge
somnul la servici, însă am încercat să evit să dau explicaţii medicului internist care a insistat neapărat să
fac un test psihologic şi a insistat să fac un test psihologic, probabil fiind influnţat de o altă persoană.

În acele zile din acest motiv uneori mai lucram noaptea 12 ore şi dimineaţa reveneam la spital
pentru analize de laborator şi radiologie şi apoi eram învoit să merg la catedra de inginerie textilă la
laboratoare în grupul-textil al „UAV” Arad unde se ţineau atunci cursuri. 



După ce m-am externat de la secţia de interne m-am întors la servici  şi într-o dimineaţă în
drumul  dinspre  servici  spre  grupul  universitar  textil  pe  malul  râului  am înaintat  dinspre  cartierul
Micălaca până spre Calea Romanilor şi la sfârşitul drumului am cercetat dacă este destul de caldă apa
ca să se deschidă Ştrandul Arad iar după cursuri am plecat acasă şi seara m-am culcat. Acesta este
dimineaţa ploiasă şi apa rece a râului care am urmărito până spre acest pod Traian şi apoi am coborât
spre grupul universităţii unde am stat puţin până la 8:50 ca să nu deranjez până în pauză. 
În perioada din zi când eram eram la cursuri s-a creat precedentul să fiu trecut în supraveghere tehnică
la etajul III  de la etajul IV fiind cadenţa din săptămână când nu eram trecut să merg la servici  de
noapte. Fiind foarte obosit  m-am culcat imediat ce am ajuns acasă şi  pe parcursul nopţii  am avut
supravegheată  locuinţa  şi  m-au analizat  nişte  tineri  cu  imaplant  medicianal  şi  cu  o  lampă a  unui
dispozitiv r.x. portabil unde eram în pat şi ce anume visam noaptea şi anume căci mă gândeam la apă
dacă cumva va fi mai caldă în ziua următoare, şi se auzeau râsete de tineri din apartamentul 16 şi de la
dispozitivul r.x. portabil am simţit usturimi ale mustăţii şi ale bărbii care avea marginea de jos rasă şi în
acel an din cauza bărbii nu eram agreat de o parte din cetăţeni. Mai obosit decât de la servici am
plecat spre corpul textil unde catedra de inginerie textilă aveam laborator şi m-am oprit pe drum să-mi
iau ceva de mâncare şi am plecat mâncând în ploaie printre blocurile turn de pe Calea Romanilor. Ajuns
în laborator mi-am găsit un loc într-o bancă apoape de uşa laboratorului de unde îl puteam vedea pe
colegul Moţ. A., despre care mama lui şi-a manifestat dorinţa să se angajeze la SRL-ul unde lucram,
care stătea lângă uşa care ducea spre WC şi unde era o chiuvetă, în timp ce ceilaţi colegi discutau ceva
cu o colegă Costea M. L. care ia întrebat „-Dar cum să-l întreb?” şi ei i-au răspuns „-Întreabăl direct.” şi
ia m-a întrebat direct: „-Te-ai arunca pentru mine în Mureş?” la care eu nu am răspuns şi a tot aşteptat
să spun ceva. Apoi după ce m-am uitat de ce se foieşte Moț A. la chiuvetă, şi nu vine, i-am zis „-M-am
aruncat deja..!” şi ea m-a întrebat „-Când?” şi eu i-am spus „-Când eram la bazin!” şi ea a întrebat „-La
care bazin?” şi eu am spus „-La Sala Polivalentă.” şi i-am argumentat că acolo am sărit de mai multe ori
în apă ca să arat că ştiu să înot şi în pincipiu erau toţi colegii acolo şi mă puteau vedea. Apoi ea  a
răspuns „-Dar nu e tot una.” şi eu am spus „-Tot una cu ce?” şi apoi a venit de la curăţat pantalonii Moţ
A. care chiar a vorbit de o  tentativă de sinucidere. Eu i-am spus indirect sau „pe şlea” lui Moţ A. că
întreaga noapte am fost ţinut în supraveghere, şi ştiau şi ce am mâncat, şi dacă poate să facă ceva. La
care el m-a întrebat dacă sunt sigur că vreu să mă dinegreze şi s-a dus imediat, fără să mai rămână la
laborator, să propage la servici unde mamele şi colegele au crezut căci am avut tentativă de sinucidere
și amintindu-şi mama discuţia cu doctorul Corlan I. a vorbit cu un medic psihiatric care mi-a cerut să
dau două teste care au constat în Encefalogramă și Testul lui Leopod Szondi. Şi părea totul tocmit de
mama mea s-au colegii de servici deoarece Moţ A. ştia şi mi-a cerut să merg la ora 4PM la servici să
mă întâlnesc cu mama mea şi apoi să mergem să-l întâlnim pe medic. Menţionez căci primul test îl
puteam da în judeţul Arad doar în Secţia de Psihiatrie a spitalului Clinic Municipal şi nu am acceptat să
lipsesc  mult  de  la  cursuri  şi  să  merg la  Timişoara  unde puteam face encefalograma în  sistem de
dispensabilitate la un laborator în afara unui spital. 
Acesta este contextul în care am fost supravegheat tehnic prima dată şi cu toate că am trecut testele
m-am ales cu diagnosticul prezumtiv "Episod Depresiv Mediu" din cauza concluziei acelei glume cu
colegii legat de care nu ştiam atunci cum să mă susţin din cauza că apărea în fişa medicală „Tentativă
de  autoliză”  din  cauza  concluziei  glumei  cu  colegii,  şi  a  durat  cam nouă  ani  până  un  medic
specialist mi-a pus în vedere acest diagnostic ca piedică să mă considere normal psihic.  

După ce am apelat ăn 2014 la poliţie printr-o plângere penală am petiţionat şi în 14 martie 2017
am formulat o peetiţie unică în care am arătat actele medicale din anul 2000 şi o adeverinţă de la
servici care arată bolile provocate cu tehnologia lor cu care mă supravegheau atât la servici cât şi la
apartament care au condus la internări la Secţia de Interne a Spitalului Clinic Municipal şi 95 de zile de
conced medical înainte de ultima internare. 



Împreună cu  medicul  specialist  am decizia  mea  să  demisionez  la  servici  şi  să  continui  studiile  la
Facultatea de Inginerie a Universităţii „Aurel Vlaicu” din Arad. 

După ce medicul  specialist  de la Secţia de Interne a aflat  că aşi  putea renunţa la  servici  şi
deoarece am fost internat 4 kg în grad de malnutriţie severă de 46 kg şi decizia iniţială a medicului era
să mă externeze la 54 kg ca subponderal deşi era necesar greutate minimă 56 kg la 176 cm înălţime
pentru activitate fizică, acesta fiind sub presiuni de agentul Casei de Sănătate Arad şi medicul a fost de
acord să mă externeze la doar 51 kg având în vedere Sesiunea de Examinare din Septembrie 2000 şi
examenele care le aveam ca să mă pot înscrie în anul IV. 
Ca să mă revadă colegii de servici în starea ameliorată post-externat am făcut o încercare să revin la
servici  la  sfârşitul  lunii  August după ce medicul  de familie a refuzat  să-mi prelungească concediul
medical peste 120 zile, şi am lucrat două zile în secţia de confecţii-încălţăminte unde era fosrte cald şi
unde lucra şi mama mea şi mama lui Moţ A. - care deja lucra ca portar - şi mi s-a înrăutăţit starea de
de sănătate căzând înapoi din subponderal sub 50 kg în grad de malnutriţie severă.

După ce am demisionat la servici până în sesiune am folosit plaja Râului Mureş să îmi citesc ziua
cursurile sau să conspectez cursuri din diferite cărţi de specialitate sau xeroxate de la colegi care le
înţelegeam  greu  şi  spre  seară  venea  mama  mea  şi  mergeam  la  cumpărături  căci  acasă  aveam
supravegheat apartamentul şi slăbeam de la radiaţii şi continuam să iau capsule cu Omeran care era
granulat, alb, şi uşor radioactiv, şi îmi menţinea stomacul la aceiaşi nivel de radiaţii constant.
Dacă este necesar pot prezenta ca probă şi carnetul de sănătate ori poate confirma mama mea ori
medicul specialist. 

Acest program s-a încheiat după două săptămâni când am leşinat sub radiaţii dimineaţa când
păream supravegheat tehnic dar după ce am căzut lângă pat au încetat să râdă şi au plecat iar eu m-
am suit în pat şi am adornit puţin şi am realuat studierea iar după amiază m-am prezentat la primul
examen din sesiune unde nu am rezistat să stau în picioare şi am leşinat odată aşteptând să intru. 

Acesta este împrejurarea ameninţării şi anume după acest examen „musafirii” celor de la ap. 17
l-au folosit pe Petrea să mă chestioneze prin perete dacă mai am ani de studii şi el a condiţionat să mă
lase în pace dacă nu mă asociez în următorii ani cu persoane religioase. 

Justificarea acestei ameninţări o puteam face din cauza unei rugăciuni făcută la solicitarea unor
persoane printr-o publicaţie „Calea Credinţei” din Iulie 2000 şi insistenţa unor bătrâni şi nu în ultimul
rând a dl. Nistor care îmi cunoştea colegii căci era profesor de dansuri populare şi a insistat chiar în
ziua când m-am rugat şi m-am consacrat conform cu Numeri cap. 4, şi cap. 5, şi cap. 6 - pe fondul unei
promisiuni făcute din cauza tăierii marginii bărbii şi pe fondul articolului din publicaţie despre Eliyahu
heNavi adică Ilie Profetul. 
Totdată nu am spus la spital  celor  care au întrebat ce religie am ci  le-am ascuns că există religia
iudaică-mesianică deoarece eram tânăr şi încă nu eram persoana potrivită. 

Ca probe prezint acte medicale cum sunt bilete de ieşire din spital din acest an 2000 şi o adeverinţă de
la servici pe care eu am înlocuito cu o adeverinţă de la secretariatul facultăţii care demostra că sunt
student la zi.

Am prezentat ca probe fotografii ori copii xerox cu (patru) bilete de ieşire din spital din anul 2000
echivalente cu scrisori  medicale,  şi  o adeverinţă de la servici  din care reiese căi  aveam 95 zile  de
spitalizare şi conced medical.



Celelalte scrisori medicale le puteţi găsi într-o copie online a petiţiei din 2017 la:
http://beitdina.net/forum/images/petitions/PlangereFlorinCBodin2017Feb11.doc la care vă pot trimite
parola prin e-mail deoarece conţine multe probleme de sănătate care nu vreau să le fac publice.

 

http://beitdina.net/forum/images/petitions/PlangereFlorinCBodin2017Feb11.doc


Încep prezentarea faptei prin câteva precizări despre contextul unor discuţii pe baza unor versete din
cartea Apocalipsa care m-a adus în stare de ameninţare şi la violarea vieţii private în anul 2001.

Pe parcursul anul IV de studii l-am întâlnit pe Işfa Alin când m-am întors de la cursuri cu colegii
pe calea Romanilor la puţină vreme după ce mi-am notat convenţia cu cei de la etajul IV care îmi
cereau să nu mă asociez cu persoane religioase şi după mici discuţii l-am considerat capabil să mă
ajute fără ca să mă asociez direct cu o a doua persoană religioasă. Cu acesta am avut atât eu cât şi
mama mea Telepoczki Elvira discuţii despre Organizaţia şi Societatea „Turnul de Veghere” şi printre
diferitele dicuţii am discutat de mai multe ori despre diferite profeţii din cartea biblică Apocalipsa la
care eu am cedat că nu trebuie ca capitolele să se împlinească în ordinea inclusă la canonizare şi acesta
nu a cedat că Cetatea cea Mare a Neamurilor, unde se adună suveranii Pământului, este New York.
Am observat că la această ultimă discuţie despre „cetatea cea mare” că Işfa Alin avea modificat felul de
a vorbi şi că eram supravegheaţi tehnic. Astfel acesta a insistat că această cetate este Tokio care spunea
că este la fel de mare şi înconjurată de ape. Profeţia spunea că cetatea va fi „arsă cu foc” şi „lăsată
goală”. 

Descrierea faptei cumprinde acţiunile de  supraveghere tehnică a sistemului informatic care a
condus la în stare de ameninţare şi la violarea vieţii private şi care au continuat de aceleşi persoane cu
agresiune sexuală repetată spre asfinţitul soarelui, ştiind că sunt evreu, acţiuni care aveau scopul să mă
ţină acasă în perioada vacanţei de vară când puteam găsi servici. 

Împrejurarea faptei  începe după 11 Septembrie 2001 şi anume în ziua când am dat ultimul
examen necesar să mă înscriu în anul V de studii şi am avut în acestă zi o cădere în greutate de la care
nu mi-am revenit din malnutriţie severă până exact după un an când eram considerat salariat. 
În anul 2001 am încercat o colaborare cu Horvat T. prin doamna Petrea S. care locuia în apartamentul
17 şi care nu ştia exact că mai am doi ani de studii la zi.

Propunerea de colaborare a venit ca urmare a demisionării de la SC. Sonic Prod Impex SRL după
care am lucrat  la  „Programator  Independent”  mai  departe în anul  2001,  şi  la  universitate am fost
asociat la Facultatea de Ştiinţe Exacte cu Albu C. cu care am făcut uneori schimb de informaţii.

Prezint fapta de supraveghere după începerea anului universitar terminal 2001-2002 când am
început să fac partea de calculele din proiectul de licenţă şi mi-am realizat şi tehnoredactat proiectul
acasă atât eu cât şi doi colegi ingineri care aveau îndrumător un alt cadru universitar şi aveau nevoie
de acces la un sistem informatic. 

În  acest  context  fiind suspectat  de plagiere deoarece am tehnoredactat  tot  eu proiectul  de
licenţă - în cazul în care cei care mă monitorizau nu erau conştienţi căci eram totodată tot eu titularul
proiectului - după ce am copiat o formulă dintr-un proiect similar dar am redactato deasupra folosind
editorul de ecuaţii  şi  protecţia muncii  la patru din cinci  utilaje pe care le-am copiat  şi  apoi le-am
corectat  cu  diacrituce  româneşti  ca  să  câştig  mai  mult  timp –  pentru  a  mă putea  pregăti  pentru
examenul scris – şi pierdeam mai mult timp dacă le copiam direct din datele furnizorului utilajului ori
dintr-un manual. 
Fiind urmărit orice scriam de la mijloacele de supraveghere care probabil le-au obţinut de la „Curtea de
Apel” Arad am fost constrâns prin presiuni să nu depăşesc 50 kg greutatea necesară la 176 cm înălţime
pentru  a  fi  subponderal  şi  nu  m-am  internat  la  medicină  internă  deoarece  ducea  la  pierderea
examenului de licenţă şi eram conştient nefiind prima dată în acestă situaţie. 

Ca probă se poate analiza poza de pe diploma de inginer unde cu greu puteam să stau drept în
faţa obiectivului aparatului foto şi este făcută în 2002 cam la o lună înainte de examen când deja de la
slăbire aveam probleme de orientare la trecerea de pietoni. 
După promovarea examenului de licenţă am mai fost ţinut în supraveghere tehnică şi uneori după
examen în hărţuire până am dat un interviu pentru ocuparea locului de muncă când am prezentat un
CV directorului. 



Prezint împrejurarea faptei de ameninţare descriind contextul în care am început „colaborarea
cu SC. Nega Computer SRL” în anul 2002 ca programator independent cu scopul să fac sau să adaptez
un  driver  pentru  un  dispozitiv  de  intrare  pentru  fiecare  versiune  între  Microsoft  Windows  95  şi
Windows XP.  La începerea colaborării aveam aproximativ 50 kg în greutate şi când am început să
folosesc sediul social mi-am revenit în greutate până la 54 kg. Apoi după ce m-am întâlnit la Bursa
Locului de Muncă din acel an cu doi colegi din care Buta H. a ales să lucreze la societate şi mai multe
persoane am făcut conveţie până la sfârşitul anului mi-am revenit în greutate până la 56 kg cât este
minimum necesar la înălţimea mea să pot lucra cu normă întreagă. Precizez în împrejurarea faptei că
conform spuselor unui coleg, Mezei E., la constituirea actelor societăţii în alţi ani au mai participat şi
alte persoane ca Dokokos, şi Meszaros, ş.a. pe care eu nu le cunoşteam şi i-am sfătuit să nu se mai
asocieze cu aceştia.
În timpul colaborării cu societatea am continuat să fiu urmărit ca de exemplu de Borhan M. care a
coborât la magazin dimineaţa când deschideam şi mama mea Telepoczki Elvira aştepta să fie operată
chirurgical  din  anul  2000  când  doar  eu  am  reuşit  să  mă  tratez  şi  după  încetarea  colaborării  cu
societatea am ajuns în situaţia violării vieţii private pe care am scriso într-o sesizare mai lungă adresată
poliţiei în 19 Mai 2016, înregistrată cu nr. 7230 şi în sesizarea din 22 Mai 2017, înregistrată cu nr. 7553,
unde specific că am avut contract de muncă 3 luni la începutul anului 2003 dar am lucrat 6 luni, şi
unele persoane cu care am avut relaţie de servici.  Am avut o „clauză” în contractul de muncă care
cerea să nu lucrăm în domeniul de activitate al societăţii vreme de 6 luni de la încetarea colaborării, şi
nu la încheierea duratei contractului de muncă care în cazul meu era încheiat pentru trei luni - la
începutul anul 2003. 
Directorul a făcut clauza gândinduse ca angajaţi să nu facă schimb de informaţii cu salariaţi de la alte
firme concurente. Menţionez că după discuţii între ei la care nu am fost invitat Eric Mezei şi Monica S.
le-au cerut să nu vină la servici la cel puţin unul din colegii care lucrau cu noi. Astfel unul din colegi H.
Buta le-a răspuns „-Dacă-i aşa îi spun la patron că mâine am probleme de rezolvat în familie şi nu pot
veni.” Menţionez că colegul lucra în stock şi se ocupa de magazie, ţinând evidenţa componetelor pe şi
celălat coleg care a absentat Coacăză C.  era student-muncitor şi lucra cu mine în Service. 

Totodată am fost invitat la contabili care au pus sustragerea unei componete de pe stock în
legătură cu „Fraudă fiscală” cu comentariul că „nu se plăteşte pentru ea TVA” cam cu două săptămâni
înainte de acţiunea lor pentru a mă instrui în probleme legale despre care eu doream să aud din cauza
îngrijorărilor datorate înrăutăţirii stării de sănătate a mamei mele şi alte probleme legate de ea.  

Astfel s-a creat împrejurările să se favorizeze sustragerea unei componente în valoare de cam
150RON de pe „stock” sau mai corect ca la preluarea componentei de la coletărie să nu fie luată în
evidenţă pe „stock” şi apoi secretara S. Monica a împiedicat ca clientul să vină în timpul orelor de
servici după componentă folosind telefonul fix de la birou şi vorbea cu un prieten, ţinând linia ocupată
pentru client după ce am vândut cu cu un sistem informatic nou o placă indetică care a ajuns odată. 
Clientul real era un cunoscut de-al patronului, şi în paralel a sunat clientul real pe la 1PM şi ia spus că
„nu a venit placa video”, iar apoi a continuat să ţină linia ocupată vorbind cu celălat care eu cum eram
obosit creadeam că era tot clientul la telefon, şi în timp ce noi doi asamblam două sisteme, unul cu
placă video identică cu cea aşteptată, de la care am rămas în săptămânile următoare cu cutia goală în
Service, ne-am restrând peste biroul ei să ascultăm câte complinte făcea clientului iar ea s-a retras la
capătul biroului spre scări. Cu toate că după ora închiderii fiind obosit am luat în vedere posibilitatea
existenţei unui client surogat care a fost informat de componetă probabil prin telefon nu am înţeles
înainte să plece de ce a lăsat placa video în colţul biroului aproape de scări, unde a discutat la telefon
şi mi-a spus: „-Ăsta ne pune să furăm placa video”, deoarece la sediu era doar directorul Nesmerak
Gabriel. Apoi directorul a închis cele două uşi de la Service şi nu puteam vedea acea cutie care îmi
amintea ce s-a întâmplat ziua şi m-a rugat la 5:10PM să stau în locul lui. 



Astfel se vedea din stradă când oprea cineva maşina că este cineva jos, şi directorul mi-a cerut să nu
plec de la birou până se întoarce el. Astfel când a venit acel client surogat, fiind obosit, chiar credeam
că este clientul deoarece ştia de veniera componentei întrebând „A venit placa ?” care precizez că eram
la birou când clientul a plătit în avans suma întreagă şi l-am chestionat pe acest client surogat în timp
ce  acesta  era  pe  ultimele  scări  şi  cobora  şi  acesta  a  indetificat  placa  video  pe  colţul  mesei
secretariatului şi a refuzat să vină în ziua următoare ca să-i facem o factură. Vina a căzut pe toţi trei
care eram în acea zi la servici deoarece ceilaţi colegi erau mai atenţi şi ştiau să nu vină la servici şi ne-a
fost trasă suma de bani pentru componetă doar nouă trei care am fost la servici în acea zi, suma cât
valora componeta din salar împărţită la trei persoane. 

Acesta a fost prima dată când am vrut să renunţ să lucrez la o firmă constituită ca „societate
comercială cu răspundere limitată” SRL şi nici acum nu mi-am schimbat părerea deoarece trebuie să fii
asociat în lumea interlopă ca să te lase să trăieşti ca societate comercială – şi eu sunt un om consacrat
religios şi aveam o clauză la consacrare ca să găsesc un loc de muncă şi să mă angajez o singură dată.

Motivaţia să colaborez cu societatea era mama mea care era post-operator internată la Spitalul
Matern din Arad şi am avut pentru ea o mică datorie de achitat şi în plus am mai intrat în dispută şi cu
Szarvas Carol care a aflat dintr-o discuţie căci mama mea s-a asociat între 1991-1996 cu dl. Boros
Vasile care a lucrat la un atelier unde încărca brichete şi repara aparate radio şi probabil S. Carol ştia de
acţiunile lor din 1995-1996 şi doar atunci  m-a identificat corect cine eram. Totodată mi-a spus că
Petrea Dumitru zis şi „Tică” şi P. Simona se aflau în relaţie colegială cu S. Carol şi cei doi erau camarazi la
Subcetate la evenimentele din Decembrie 1989, şi probabil i-am povestit unde mă aflam în momentul
retragerii  soţilor  Ceauşescu, când am ajuns cu doi vecini,  Swigel  S.  şi  Codorean S. sub o boltă de
gloanţe trase cu mitraliere peste splaiul de lângă podul Decebal şi lângă Hotel Park unde am asistat pe
Splai la moartea dl. Toth Sandor care a fost pus pe zidul de beton de unde a căzut şi şi-a dat ultima
suflare în timp ce am făcut gălăgie cu cei de balcon, ca medicul să revină, şi ca cel rănit să fie consultat
de medic pentru a determina dacă sigur nu avea puls şi pentru a mă asigura că era medic. 
I-am spus lui S. Calor că îl cunoşteam pe Petrea de pe strada Liviu Rebreanu denumită atunci Ocska
Terezia unde locuia actuala lui soţie cu sora ei. Nu i-am spus că pentru mine Petrea D. era o persoană
nesuferită din cauza unui pariu care includea actuala lui soţie sau sora prietenului lui cu care era când
au identificto pe P. Simona cum pe fondul unei rafale de vânt şi ploaie s-a demachiat şi s-a uitat la
mine, care am vrut să o ajut cu umbrela, prieten al lui Petrea care acum lucrează la poliţie sau parchet,
Şi ma deranjat că intuia multe dar nu şi că sunt „întâi născut” (Exod 13, Numeri 4) şi că nu mă pot
însura, şi nici ca să nu mă includă într-un pariu care era complet exagerat în cazul meu. 

Totodată când colegul S. Carol m-a identificat după discuţia de la servici căci că îl cunoşteam pe
dl. Boros ori fie pe Petrea care mi-a devenit vecin din 1995, a avut schimbată expresia facială şi se
frământa şi divulgat multe lucruri despre diferite persoane care mi-a creat stare de temere din cauza
unor persoane pe care nu le cunoşteam bine şi cu care preferam să nu mă asociez. 

Ca urmare a discuţiei cu S. Carol am fost chemat sus în apartamentul 16 să mă identifice cineva
prin soţii Petrea cum am terminat studiile şi aceştia s-au prefăcut că aveau un hard disc stricat de la o
firmă de contabilitate şi mi-au cerut special ca departe să nu-l duc la firmă, adică la sediul social, dar
deoarece celorlalte proble din familie aveam doar un Compaq Prolinea 4/33s cu procesor de 117Mhz
dar la care nu permitea firmware-ul care era mai vechi de 1999 să pun decât un hard disc mai mic de
10GB. Şi sistemul Compaq Desktop 2000 pe care puteam testa hard discul era la familia Işfa unde
puteam vedea dacă jumper-ul era setat corect că HDD-ul lor WD Caviar şi a demostra că nu era stricat.
Motivul să-l duc la sediul social era că nu puteam în altă locaţie scrie pe CD sau DVD o copie de
siguranţă la date. Astfel după orele de servici am făcut excepţie să rămânem şi aşteptându-l pe dl. S.
Carol m-a identificat directorul că făceam copie de siguranţă după directoarele HDD-ului,  şi a luat
legătura cu ei, şi am început să mă simpt ameninţat deoarece disrectorul a fost influenţat.



Ameninţarea a crescut precum cercurile celor care mă identificau pe mine şi apoi indetificau
societatea Nega Computer SRL prin acel HDD şi apoi pe colegii de la Video Dep SRL, şi probabil de la
parchet de care mă puteam scăpa dacă demisionam şi rămâneam lucrător independent ca înainte. 

Astfel după demisie am continuat să lucrez ca „Programator Independent” aşa cum am lucrat
până am dat interviul şi eventual să-mi ţin promisiunile care le-am făcut la consacrarea din anul 2000
mă gândeam să lucrez în viitor „Cercetător Independent” în „Arheologie Biblică” şi anume să traduc
unele manuscrise antice la care am făcut aluzie în rugăciunile de consacrare. Încercând să mă reprofilez
ca „Programator Independet”, programare în C++ şi ASM în „Programare Web” în PHP şi „Web-Design”
şi  lucrând  ca  voluntar  într-un  proiect  online  dar  şi  la  un  domeniu  privat  am  avut  violat  sediul
profesional şi m-am mutat pe perioada activităţii de programare din timpul zilei la biroul unui prieten
de familie unde am contribuit pentru internet şi curent şi unde nu am fost supravegheaţi tehnic în 2003
însă  nu  decidea  cineva  din  scara  de  bloc  unde  eram  domiciliat  dacă  pot  continua  activitatea
profesională şi acolo nu mă simţeam ameninţat. 

Fiind la domiciliu sub supraveghere tehnică am avut un primă agresiune sexuală cu proiecţie
virtuală-holomomică şi dispozitiv de proiecţie cu rezonaţă magnetică (MRI) în 1 Septembrie 2003 după
ce m-am lăudat de ziua mea de naştere căci aveam deja aproape 400 zile perfect sigilat şi am am
încheiat ziua şi am început luna Septembrie cu o noapte în care m-am rugat ca să primesc „darul
deosebiri  duhurilor”  aşa  cum îl  numeau  diferite  persoane  creştine  sau  evrei  de  care  m-am  lăsat
convins. În urma atacului am avut doar hormonaţie şi am indetificat prima dată atent la cine mai locuia
în afară de familia Petrea la etajul IV în scara de bloc unde suntem domiciliaţi. 

Nu am făcut o plângere prealabilă deoarece nu s-a mai întâmplat să fiu agresat sexual în scara
de bloc până în anul  2008, aceasta fiind singura agresiune mică care am avuto după ce am făcut
interviul la SC. Nega Computer SRL în August 2002 şi identică cu aceasta am mai avut în Decembrie
2005 într-un salon în care mai ne aflam trei persoane, care după discuţii între noi am rezolvat făcând
un duş, şi tot aşa am avut de la o cremă „Locoid” cu lipo în anul 2008, adică toate trei agresiunile
sexuale uşoare erau cu puţin lichid incolor care nu a mai apărut decât odată în dimineaţa acelei zile
când s-a întâmplat.

Deja în Septembrie 2003 fiind fără salariu de două luni am hotărât să arunc din dulap hainele
mai  rele  care  le  aveam adunate din cauza  că  la  firma unde am lucrat  abia  ajungeau banii  să-mi
împlinesc „cerinţele dietetice”,  salariul fiind similar cu un ajutor social,  şi  am continuat să lucrez ca
„Programator Independet” non-profit. 

Încă în 2003-2004 eram supravegheaţi tehnic, şi  îmi  salvam corespondenţa pe floppy disc de
1,44 MB cu mesaje pe care apoi le importam cu Outlook Express. Astfel am indetificat că directorul  ma
acuzat într-un mesaj că aşi fi „cu cuţitul pe la spate” aşa cum am copiat mesajele acasă pe HDD ca să le
citesc fără să mă deranjeze Işfa Alin, şi am inclus mesajul .eml pe un „CD cu Probe” prezentat poliţiei în
anul 2015 ca probă pentru a arătat cum s-a transmis starea de ameninţare de la fostul loc de muncă la
sediul profesional.
Astfel fiind sub ameninţare la domiciliu după şase luni, în 2 Decembrie 2003, într-o zi de Marţi, am fost
la sediul firmei şi am plătit un avans de 90 RON sau 900.001 ROL pentru memorii EDO 4x16 sau 4x32
MB fără să cumpăr ceva. 

La sfârşitul anului 2003 am observat persoane străine care desfăşurau activităţi în scara de bloc,
aşa cum am menţionat în petiţii, pe fondul unor întâlniri de rugăciune pentru mama care era externată
post-operator din spital şi avea stări de ameninţare în care transpira până avea toate hainele ude pe
care  eu  le-am  pus  tot  pe  seama  supravegherii  tehnice şi  atunci  s-au  răzbunat  pe  mine  încât  în
Decembrie 2003 nu am mai fost capabil să mă ridic din pat şi nu mi se deschidea deloc prostata ci
aveam urină odată la două zile şi scaun săptămânal aşa cum eram obişnuit de copil mic. 



Apoi în Decembrie am fost afectat de un atac de pureci care probabil proveneau de la firma
unde lucra mama mea, care lucrau iarna cu blană pentru încălţăminte de iarnă şi care l-am explicat
detaliat într-o petiţie adresată poliţiei şi pe fondul acesui atac mama mea la confruntat pe acest Caia
Claudiu de la blocul 57 sc. A, şi la acuzat de tentativă de omor, moment în care mi-am revenit şi m-am
ridicat  din  pat  şi  am consultat  medicul  din  cauza  febrei  şi  apoi  am aruncat  aspirină  în  cumporul
aragazului şi acei pureci au murit de la miros, iar ea ia interzis lui Claudiu să vină la noi. 

Împrejurarea faptei de ameninţare şi violarea vieţii private era la sfârşitul anului 2003 când mai
veneau credincioşi şi spioni de la cultele religioase să ne rugăm pentru mama Elvira Telepoczki care
încă nu şi-a revenit fizic având în vedere transpiraţiile intense numite de ea „valurile Dunării” dar şi-a
reluat activitatea la SC. Zeus SRL unde lucra atunci. M-am înţeles bine cu fam. Petrea şi eu am avut
relaţie de amiciţie cu Adrian şi mama lui până am identificat schimbări în ap. 17 urcându-mă după
două pungi de vinete congelate pentru salată de revelion care le-am păstrat în congelatorul lor şi am
observat să s-a ajuns ca să se facă separeu din lemn presat şi melaminat alb (PFL), un perete fals, care
apoi a devenit o cameră denumită de copii „camera ascunsă” până în 2016 şi de noul proprietar care a
locuit după fam. Petrea a fost numit „házi colna” (colnă casei) până în 2017. 

Am auzit vorbiri la apartamentul 17 despre „Asiatică” şi totodată stările mamei mele în care avea
toate hainele unde erau pe fondul în care salariatele care mergeau des la WC nu erau agreate la
societatea unde lucra ea. Am întâmpinat unsprezece ani mai târziu o sitaţie similară, când aveam grad
de malnutriţie severă, şi prostata radiată de la emisia unei radiaţii dintr-o maşină a unei firme de pază
şi protecţie care mă lăsa cu hainele ude la Market „Peny” unde era intrarea la fosta fabrică UTA şi unde
hainele deveneau complet ude, inclusiv în anul 2020, şi revenind la perioada anilor 2003-2004 am fost
radiat şi am transpirat cum transpira mama mea când am aşteptat ca ea să primească salariul la SC
Zeus SRL sau SC Vigor SRL unde lucra ea, şi un coleg de facultate. Atunci nu ştiam că dacă merg să mă
uşurez la WC nu mai am tensionată prostata şi pe drumul de întoarcere, fiind inconfortat, am intrat la
un  cabinet  medical  privat  pe  strada  Tudor  Vladimirescu  unde  am  dorit  să  fiu  consultat  pentru
problemele urinare şi  în acest  an nu doar  mama mea a fost  ameninţată post-operator ci  am fost
totodată şi eu.
 Am reluat efectiv colaborarea cu societatea Nega Computer SRL în 17 Ianuarie 2004, când au
venit cele 4 memorii EDO pe la care directorul mi le-a procurat cu reducere de -15 RON pentru avansul
care l-am plătit,  şi  am mai cumpărat un CD-RW Mitsumi 54x 136 RON şi soft Nero Burnign ROM
73.827 ROL pentru Işfa Alin şi nu am mai fost acuzat că sunt „cu cuţitul pe la spate”.

Starea de ameninţare a continuat în scara de bloc şi s-au adunat semnături pe tema „nu aveam
aşa religie ca ei” şi unii din scara de bloc au dorit să ne scoată din apartament în anul 2004. Auzind
discuţiile de la etajul IV când m-am urcat de două ori la familia Petrea cu pretextul că-l caut pe dl.
Dumitru şi din cauza peretelui fals doamna Petrea Simona m-a primit doar în bucătărie. Înainte de Paşti
am ţinut un post parţial care începe îna ajunul lunii astrologice de înaintea lunii în care cade Paşti, în
care am băut ceai dar nu am mâncat mâncare câteva săptămâni şi am stat noaptea undeva pe mal cu
pescarii, dar la 3AM mă întorceam să urinez şi eram ameninţat şi prostata se deschidea prea repede, iar
ziua am mers la familia Işfa unde am folosit biroul lui Işfa Alin unde m-am abţinut să mănânc.

Într-o seară am venit  de la fam Işfa când se însera şi  am observat că mi se pun piedici cu
consolele holonomice să ajung acasă şi am simpţit câmp de rezonanţă magnetică oriunde mergeam. 
Ajuns ascasă, după hărţuirea cu console holonomice pe drum, mai ales scoţând aer din intestinul gros
ceea ce este dureros pentru mine care am fost de două ori operat la intestin, cineva mi-a deschis
prostata la intrarea în locuinţă. Apoi după ce m-am uşurat am vrut să plec pe mal, după obiceiul meu,
şi când să mă încalţ mi-au deschis iar prostata şi am ales ca să mă încord să reţin radiaţia pe asiatică şi
am luat ceva în mână, cum ar fi cheile apartamentului, şi am ridicat mâna în sus şi radiaţia a crescut
încât s-a încălzit mai întâi mâna iar apoi m-a gâdâlat la faţă. 



Făptaşi au simulat că se râdeau copii şi am uitat că pe drum m-au hărţuit cu ceva proiecţie de rezonaţă
magnetică. La aceasta m-am dus sus cu gândul să-i prind şi să-i dau de gol ce tehnologie au, deoarece
nu am făcut legătura între consolele cu care m-au hărţuit pe drum, şi concepeam că au cumpărat de la
consignaţia unei tabere NATO mijloace de supraveghere care erau ilegale în România neştiind că le pot
obţine de la Parchetul pe lângă Judecătoria din Arad. 

Ajuns la uşa apartamentului care era din parchet simplu şi eu cu bocanci de 2 kg care aveau
talpă groasă în picioare am bătut dublu cu degetele de mai multe ori şi nu s-a deranjat nimeni să-mi
deschidă.  Dorind să mă întorc spre scări  m-am impacientat  şi  am zis  „-Nu scrie?  Bate şi  ţi  se  va
deschide!” şi m-am întors şi am vrut să pocnesc uşa cu piciorul dar m-am reţinut fără să ştiu că piesele
din parchet nu erau încleiate. Ajuns iar în faţa uşii am ridicat uşor piciorul şi m-am reţinut şi apoi am
simulat o bătaie similară cu bătutul cu degetul dar bocancul fiind greu au căzut acele bucăţi de parchet
şi vârful a intrat fără să mai pot scoate piciorul şi astfel m-am răzgândit însă a mai căzut o piesă când
am retras piciorul. Astfel am put vedea copii care erau în camera mică şi care păreau că se râdeau şi că
erau alţii acolo care chiar se făceau că sunt copii şi încă se râdeau după ce copii au trecut pe lângă uşa
apartamentului spre camera mare, şi m-am mirat mult. Mai târziu mi-am amintit că au încercat să ne
ceară acordul să se asociezet în ceva afacere cu bone care cresc fete abandonate de mame şi unii din ei
erau mici de staură şi puteau imita copii.

Astfel am simulat cu ei un conflict ca să fie chemată poliţia şi au venit doi jandarmi dar care ei l-
au continuat ca să cercetăm atunci cu ce arme neconvenţionale m-au lovit, să-mi deschidă prostata, în
fiecare noapte la ora 3AM când veneam odată pe zi acasă, deoarece din cauza postului nu aveam doar
probleme urinare, şi totodată în acea seară prima dată au folosit mai multe dispozitive şi am avut o
tentativă eşuată să merg la poliţie deoarece nu mi-am dat seama de care cameră ţinea „supravegherea
tehnică”.

Ajunşi doi jandarmi, din care pe unul l-am cunoscut, au reuşit să-i someze pe cei doi care erau
deja poziţionaţi asupra mea ca la Judo şi ne-au separat după ce i-au somat de două ori iar eu nu am
continuat  şi  am ezitat  să  le  explic  despre dispozitivele  cum este cel  pentru deschiderea forţată a
prostatei pentru care am urcat ca să-i dăm de gol.

Deoarece eram aproape să fim daţi afară din bloc la o şedinţă din cauza unei mici datorii şi a
conflictului  pentru  dispozitivele  folosite  la  deschidereai  prostatei,  am  preferat  la  altercaţie  să  mă
internez, ne ţinând seama de jandarmi care spuneau că ei sunt vinovaţi  deoarece jandarmii nu ştiau că
eram supraveghet tehnic şi ziceau că nu e un motiv să mă refugiez în acea secţie de spital unde multă
vreme ar dura să mă reabilitez şi nici aşa nu o să creadă toţi că încă sunt normal. 

Eu doream să mă internez o săptămână pentru a afla informaţii legate de acel dispozitiv care
deschidea prostata de la unii bolnavi pe care i-am considerat mai slabi d.p.d.v. psihic dar am dat tot de
tineri care socializau cu mine şi cei bătrâni fie erau informatori ori fie aveau probleme mai grave cum ar
fi „tentativă de sinicidere” şi erau mutaţi de la Spitalul Clinic Judeţean cu venele tăiate ţi aveau nevoie
de  consiliere  şi  nu  îndrăzneam să  vorbesc  despre  problemele  mele  de  faţă  cu  ei.  Eu  am ascuns
doctorului că ţineam post doar cu lichide de mai multe săptămâni şi după felul cum arătam m-am ales
cu diagnosticul „Depresie Psihotică” înainte să dau un test. Apoi testul l-am făcut în timp ce eram sub
influenţa unui anumit medicament care l-am luat doar atunci, în primăvara anului 2004, şi nici nu a
venit vorba să îmi fac grad de handicap deoarece rezultatul era bun dar nu mă putea externa. 
Medicul s-a interesat de la mama mea Telepoczki Elvira dacă ameninţarea mai era după ce a avut loc
şedinţa de bloc,  şi  dacă acele persoane care supravegheau tehnic mai le foloseau apartamentul la
etajul IV, şi dacă mama mea a plătit datoria de 500 RON şi dacă încă conflictul soail-religios că avem
altă religie decât ei mai exista.
Astfel după consultări cu mama şi cu mine, doctorul mi-a cerut să mai stau o săptămână după test.
Datoria a plătito mama mea printr-o persoană complicitară din alt judeţ care ne-a trimis o sumă. 



După conflictul social-religios şi cei care le-au sechestrat apartamentul familiei Petrea am lăsat
pe cei de la etajul IV să înţeleagă ce vor legat de acea internare şi am renunţat să mai ţinem servicii
săptămânale de studiu biblic şi rugăciune în apartament şi nu am renunţat să ţinem mese lunare. 

Apoi am mutat serviciile de studiu biblic şi de rugăciune săptămânale din anii 2004-2005 la
sediul Bisericii „Emanuel”, la o oră diferită de membrii bisericii, la un apartament din Pţa. Romană vis a
vis cu casa „Boul Roşu” unde mergeam cu tramvaiul sau pe jos. În ultima zi din an am fost cu Işfa Alin
să vizităm colegii de la SC NEGA Computer ocazie când am cumpărat o unitate FDD cu capac negru şi
am văzut că erau bucuroşi să mă revadă.

Fapta de ameninţare are o tentativă în împrejurarea sărbătorii creştinilor denumită „Crăciun” şi
eu fiind singur acasă nu ma deranjat ci probabil am dat muzica mai tare. 

Descrierea faptei  de ameninţare este plasată de „Anul Nou” din Calendarul Gregorian,  când
aveau invitaţi elevi probabil colegi cu băiatul lor ca să ne arate că persoane străine le mai foloseau
apartamentul, şi s-a făcut rândere pe Işfa Alin şi pe mama mea Telepoczki Elvira din apartamentul 17 la
care eu i-am considerat „fraieri” şi eram inervat că au aceptat acea situaţie în care să se facă râdere de
ei. Mama mea şi Işfa m-au rugat să le dau pace şi eu m-am coborât jos ca să mă conving că erau
infractori printre tineri şi i-am identificat precum au mers în staţia de autobus din cartieul Alfa şi nu s-a
râs nici unul ci au salutat pe rând politicos. Acesta arăta că cei care au râs erau alţi locuitori din scara
de bloc care au intrat la ei în apartament probabil de la apartamentul 16. Mama mea nu m-a putut
înţelege de ce nu am acceptat să se facă râdere de ei şi s-a consultat cu Işfa Alin şi cu  medicul de
familie, care era medic generalist, şi care mi-a propus să mă internez încă odată şi mi-a pus în Ianuarie
2005 un alt diagnostic. Apoi i-am lăsat pe cei de la etajul IV, mai departe, dacă vor să creadă că sunt
bolnav psihic ca să creadă ce vor.  

Descrierea faptei de ameninţare în anul 2005 începe la spital unde am fost lovit cu un dispozitiv
LASER în fiecare după amiază când eu am rămas în salon şi cei internaţi în spital care aveau medicaţie
mergeau în sala de mese, şi  eu fiind evreu nu neapărat mâncam în sala de mese dar nu am fost
vătămat cât să mă dezechilibrez. Prin 6 Ianuarie am ceadat insistenţelor medicului specialist care mi-a
cerut să accept un fel de medicament pe care el la recomandat şi după ce am dat o declaraţie s-a ajuns
să iau prima dată acel medicament. Apoi când trebuia să merg în sala unde se dădea tratament după
cam două ore nu am rezistat la acea lovitură cu LASER ci am intrat în colaps, am căzut de două ori, şi
am avut apoi comoţie cerebrală. Apoi după câteva zile am dat un test psihologic care nu neapărat l-am
căzut, ultimul test psihologic până în anul 2010 cu care puteam se demonstra că trec testele sau nu.  
În 2005 am avut 3 indici cu care mă încadrez la depresie şi medicul specialist a refuzat să-mi recomade
să-mi fac grad de handicap. Dar bine am luat testul cu 5+1 seturi de cărţi în anul 2011 după 6 luni de
la cel din 2010.

În anul 2005 la secţia de psihiatrie abia am reuşit să rezist de la efectele secundare provocate de
medicaţia care la externare am continuat să o iau într-o doză din ce în ce mai mică până în anul 2006
când a trebuit să mă opresc complet pentru probleme epidermice netratate care altfel nu se puteau
rezolva căci se trăgeau de la medicaţie.
Ajuns acasă am avut şters HDD-ul de 2,7 GB, provenit de la un coleg, pe sistemului informatic Compaq
Prolinea 4/33, de la bursa de Calculatoare, pe care am instalat de pe trei FDD-uri MS-DOS 6.22 şi de
ftp.microsoft.com şi Windows 3.1 şi-am făcut upgrade la Windows 95 Prerelealise Edition care erau
gratute cu o cheie publică şi am partiţionat separat spaţiul liber şi am recuperat documnetele fie de pe
FDD-uri de 1,44 MB ori fie de pe un CD Cadou care îl scria şi trimite prietenilor Işfa Alin.
Menţionez că după ce mi-am amintit  cum să intalez şi  să operez pe sistem am fost supravegheat
tehnic de o femeie care îmi arăta că am multe greşeli gramaticale într-un anumit document.
În 29 Decembrie 2004 i-am dat o sumă simbolică lui Işfa Alin din cauza memoriilor care au costat mult
ca pentru acel sistem pentru care el mi-a dat altul la schimb, însă HDD-ul de 20GB Samsung Puma era



al meu, să cumpăram de la SC NEGA Computer SRL, pe numele lui Işfa Alin, o carcasă ATX 400W model
Delux tip M9512 şi a placă de bază SIS 735 de la ECS cu memorie, procesor, şi răcitor. Acestea le-am
montat în biroul lui Alin între 5PM şi 8PM şi după ce l-am testat m-am întos acasă cu sistemul Compaq
Deskpro 2000 în care am folosit  HDD-ul de 2,7 GB,  din sistemul  Compaq Prolinea 4/33 care încă
funcţionează, până în 23 Martie 2005.  

Apoi cam în Martie în 2005 am făcut upgrade la sistemul lui Işfa Alin cu placă de bază nforce2,
memorie DDR 400/PC3500 şi un HDD Maxtor 80GB recuperând HDD-ul de Samsung Puma 20 GB şi
am făcut cerere să ne băgăm conexiune la internet. Am instalat o placă de reţea Realtek PCI în sistemul
Compak Dekpro 2000 şi am instalat Server FTP şi Server IRC (Internet Relay Server) ca să mă joc trivia
pe locahost, şi jocuri logice pentru copii, care să îmi menţină o stare mentală sănătoasă pe perioada
anului din cauza tratamentului care nu credeam că ar ajuta şi mai târziu nu a mai crezut nici mama
mea.  Menţionez  că  pe  sistemul  actializat  nu  am  mai  observat  vreo  activitate  cu  LNB  care  să
încetinească  sistemul  informatic  pe  perioada  verii  anului  2005  până  ne-au  legat  în  luna  August
internetul.

În anul 2006 nu am avut de specificat aproape nimic deoarece mă credeau „bolnav psihic” şi m-
au lăsat să fac orice doream atât în viaţa zilnică cât şi pe sistemele informatice. Astfel am colaborat în
2006 cu Misiunea Exodus, am devenit colaborator phpbb.ro, am preluat portalul Mx-Publisher CMS
care înainte se numea Mx-System sau mxBB Portal sau MX-Portal. 
CMS-il era ca în viitor să îmi public pe un anumit domeniu proiectele de arheologie biblică şi limbi
antice la care am început să lucrez în paralel, şi am început colaborarea la sfârşitul anului cu Misiunea
Intercer pentru găzduirea unui sit care avea moto „apărarea valorilor biblice” (sau creştine). 

În  anul  2007  am refuzat  ca  să  gărduiesc  acest  sit  pe  domeniu  „.ro”  ,care  era  pe  viaţă,  şi
denumirea era „caleacrestina” iar  eu eram credincios  mesianic,  ca apoi  o altă persoană să-l  poată
cumpăra pe „.ro”, şi în orice făceam nu mi se făcea presiuni şi nici batjocuri.  

Am continuat să înşirui în petiţii evenimentele din anul 2007 când aveam peste 60kg în greutate
până după o conferinţă religioasă, în oraşul Cluj, în luna Septembrie. Aici am participat cu mama mea
unde am fost supravegheaţi din momentul în care am ajuns cu trenul în gară şi până la aeroportul din
Cluj când a venit invitatul Raymond Franz, şi apoi cel care ne-a găzduit ne-a dus cu maşina şi am fost
iar supravegheaţi în ziua conferinţei când un amic din Arad a invitat un grup de ateişti printre care era
foşti martori ai lui Iehova. Eu am fost invitat ca traducător la diferite întâlniri private unde nu pot spune
că am fost supravegheaţi tehnic dar după conferinţă s-au ţinut de noi mai multe grupuri de la serviciile
de informaţii şi o sectă Credinţa Adevărată „Martorii lui Iehova” (CAMI) până am luat trenul spre Arad.
Nebunia  a  continuat  pentru  fiecare  participant  la  conferinţă  mai  ales  pentru  cele  două  cadre
universitare care au tradus în timpul înregistrărilor  făcute de mai multe grupuri  din ţări  diferite la
conferinţă. Astfel cei care ne-au urmărit s-au asociat cu cei care ne-au supravegheat în fiecare oraş
unde locuiam şi au încercat să ne inducă cu tehnologia lor diferite stări psihice care asupra mea nu a
avut efect fiind trecut de confruntări cu sisteme de psihopaţi şi sociopaţi din cauza dl. Boroş şi apoi din
cauza dl. Petrea şi a dl. Leuce Dorin şi a unor colegi de facultate şi servici care m-au trădat sau denigrat
pe parcursul timpului dar mi-am făcut grijă legat de dl. Enea Aurel care nu ştia cu ce se confrunta şi era
prins de câteva tinere care încercau să-l abuzeze şi să-l folosească ca căpcăun aşa cum a fost vorbit de
rău după conferinţă când s-a văzut că cei care îl supravegheau îl puteau aduce dintr-o extremă în alta.
Astfel ne-am mai întânlit cât timp dura VISA celor din Ucraina cu ei la Cluj unde a fost chemat şi Aurel
Enea şi aşa i-am propus o colaborare legată de discuţiile de la conferinţă şi l-am invitat la noi în Arad
ca să-l ţin ocupat până spre sfârşitul lunii Decembrie când aceste servicii îşi schimbă oamenii. Această
invitaţie a fost pe fondul în care am discutat multe cu el pe Yahoo Messanger dintre care m-a întrebat
dacă am auzit că o femeie ar putea învia dacă are relaţii intime cu un bărbat după deces şi mi-am
amintit că am auzit mirese care au înviat astfel la morgă. După această discuţie s-a pornit o goană prin



ţară  spre  oraşul  Petroşani  în  care  cei  care  mergeau  sperau  să  o  salveze  pe  ceva  tânără  aflată  în
apartamentul sau grija fraţilor Enea şi mi-am dat seama urmărind discuţiile lui Işfa Alin la telefon şi pe
cei care mă supravegheau tehnic că probabil s-a produs decesul unei femei în acel apartament de
unde îmi vorbea prin Yahoo Messanger şi  au început să mă radieze foarte tare încât  am căzut în
greutate.

Precizez câteva rânduri despre familia mea şi venirea în România. După eşecul ca să-l scoatem
din acel sistem pe dl. Enea Aurel au continuat presiunile asupra mea şi au început să emită Nitrogen în
locuinţă astfel  încât  mi s-au subţiat  oasele la picioare în zona fluierelor  din cauza radiaţiilor  şi  au
început să-mi taie tendoanele şi pielea şi am slăbit de la 63,5 kg la 54 kg până la sfârşitul anului 2007
când am luat legătura cu Ministrul Emigrărilor din Israel cerând azil politic pentru caz de persecuţie
religioasă în Israel unde se practica o religie monoteistă ca a mea.  De  la  minister  au  observat  căci
aveam nume ebraic deoarece „Bodin” este similar cu „Iadin” ca etimologie şi înţeles şi de la Biroul de
Emigrări mi-au propus să i-au legătura cu Agenţia „Aliyah” pe care i-am contactat prin e-mail şi parcurs
doi paşi ca să emigrez cu ei dar pentru aceasta trebuia să am părinţi iudaici care practicau Iudaismul în
perioada când a avut loc Holocaustul în Polonia. Familia mamei mele se trăgea din Poprad din sec. XIX,
acum este în centrul Slovaciei, cu cel puţin o generaţie mai devreme şi puteam emigra doar pe cont
propriu sau cu o agenţie secundară şi am decis să amân emigrarea şi să mă lupt cu ei mai departe aici
până îmi rezolv problemele.  Astfel am contact totodată Serviciul Român de informaţii (SRI) care avea
ca deviză „Apărarea Democraţiei şi Drepturilor Omului” pe care eu conder că mi le-au încălcat. 

În urma plîngerii penale din 2014 şi a petiţiilor menţionate familia care locuia în apartamentul 17 a
renunţat  la apartament şi  totodată să facă pe mediatorul  între operatorii  şi  agenţii  care  ţineau în
supraveghere tehnică locuinţa şi sistemel informatice şi au lăsat o altă familie să se ocupe de acel
apartament  şi  să  fie  trecuţi  ca  locatari  pe  tabelul  de  cheltuieli,  apartament  aflat   deasupra
apartamentului 13. Apoi prin vizita unui ofiţer superior de la PNA am aflat că agentul şi mijloacele de
supraveghere, cu care fac hărţuire dar şi disfuncţionalităţi la sisteme informatice, sunt de la parchet, din
şi să operatorul trebuia să-şi înnoiască actele. Ofiţerul superior a venit cu o maşină aro veche de teren
românească Aro cu număr AR 18 PNA în 16 Iulie 2015, aşa cum scrie la pagina 31, escortat de trei
ofiţeri  de poliţie.  Grupul  de tineri  desminţeu că  trepiedele  erau de la  parchet  neştiind de ofiţerul
superior şi conform lor erau de la S.R.I.. Apoi încercat să contactez DNA sau PNA prin forumularul de
pe situl web aşa cum ma îndrumat doamna Codruţa Kovesi care mi-a cerut să le folosesc situl după ce
m-am primpit şi-am contactato prin internet. Nu mi s-a răspuns că am fost luat în evidenţă şi nu am
primit răspuns nici de la directorul S.R.I., legat de comentariile tinerilor, şi nici de la PNA legat de suma
de 200 Euro despre vorbea ofiţerul superior cu cea de la apartamentul 16. 

Precizez căci la data plângerii penale ei nu ştiau căci eu folosesc o versiune de BIOS terţă parte
făcută de progratori ruşi care întrece tipul de procesoare care le identifica un sistem de acel tip şi nici
eu nu ştiam până în Octombrie 2014 căci versiunea lor raporta capacitatea HDD-ului mai mică când
sistemul este accesat direct, nici nu puteam justifica unde dispar sau se suprapun datele şi am ales să
pun bănuţi de 50 bani pe EP-ROM-ul de BIOS şi o vreme imi intrau toate datele corect înapoi şi mai
departe se puteau repara celalte prin copiere, şi nu ştiam dacă SRI, sau INTER. POL. ASOC. Sau P.N.A. au
agenţi în scară sau apartamente închiriate în scara de bloc unde sunt domiciliat, ori la scările din jur şi
că  pentru  beneficii  materiale  pot  aduce  de  la  alte  persoane sau apartamente  pentru  care  obţine
mjloace cu mandat  de 48 ore,  folosind mai  mulţi  procurori,  şi  aduce tehnologie  de supraveghere
tehnică în scara de bloc şi nu ştiam că aceasta nu este de competenţa I.J.P. ca să-mi explice ori să
rezolve, cu toate că neoficial am fost consiliat la ispectorat. Şi nu eram conştient că au consolă LASER
care provoacă găurele până în 2015 ci  eu le explicam prin muşcături de lilieci.  Ştiam de consolele



LASER  că  au  un  fascicol  detaşabil  din  anul  2000  dar  nu  ştiam că  aveau  nevoie  de  acordul  altor
persoane şi anumite persoane complicitare pentru al obţine despre care voi include probe sub formă
de poze în partea finală a petiţiei sau online într-un director unde descriu evenimentele. 
Despre console LASER am petiţionat ultima dată în anul 2019 puţin înainte ca să apară acele persoane
şi când eu eram în discuţii cu ofiţeri de poliţie să-mi preia ca probă un chilot ars cu fascicol LASER care
atunci nu mai aveam probe cu ce compara până maxim la fotografierea lunii roşii din anii 2014-2015
când am observat doi lilieci că se comportau ciudat şi aveam două găurele care sângerau dar ar fi greu
să găseasc în mulţimea de poze. Însă în toamna anului 2015 am apelat Servicul Primiri Urgenţe de la
Secţia ORL a Spitalului Judeţean arătând prietenelor pe FaceBook în albumul „Eye Problem” poze cu
două găurele negre în inrisul ochiului pentru care nu puteam da vina pe liliecii care zburau prin cartier
din cauza lucrărilor la autostradă şi am încercat să le explic ca şpan de flex din cauza ultimei lucrări care
am făcuto care conta în tăierea unei cutii de tablă în blacon. Medicul nu a fost de acord că era şpan de
flex ci că aveam pe pupilă o bucată rotundă de zgură de la electrodul de sudură şi nu s-a referit la cele
două găurele pe care eu îmi amintesc că mi le-a făcut când aveam dilatată pupila şi bandajat de medic
ochiul şi îmi amintesc că acest Domokos s-a râs că aşi putea fi vindecat.    

Referitor la accesarea sistemului informatic ei au o parte din vină şi eu o parte din vină pentru
felul cum am partiţionat cât şi să am folosit un „pach” neoficial la BIOS. Deoarece concepeam conform
CP să existe ordin judecătoresc, la care pot face recurs, pentru supravegherea sistemulelor informatice
şi nu ştiam că un procuror poate da un mandat 48 ore conform CPP şi că cineva poate apela pe rând la
mai mulţi procurori să-mi ţină permanet supravegheate sistemele informatice sau locuinţa şi cei care
supravegheau nu au ţinut seama căci chiar de la pornire am făcut prima partiţie la sfârşitul spaţiului
liber, exact acolo unde se pierd 20GB dacă sistemul este accesat la pornire şi astfel o partiţie de 60GB
care făcea „cross-link” dacă datele care trec peste 40GB spaţiu ocupat şi peste doi ani de la ultima
dispoziţie am uitat să las spaţiu liber. Astfel acele date s-au pierdut dacă până la încetarea celor 48 de
ore de supraveghere tehnică nu scanam pentru cross-link la pornire cu scopul ca să arat  efectele
secundare ale Supravegherii Tehnice la care ei l-au influnţat pe comisaruld e poliţie să-mi arate fie că
sistemul este mai vechi, ceea ce nu am acceptat deoarece am un sistem funcţional Compaq cu Intel
Pentium 1 pe care încă merge Linux Ubuntu 2010 care are susţinere sau „support” pe viaţă, şi nici nu
am acceptat explicarea accesărilor directe cu un LNB şi programe specializate ca un anumit virus care
afectează unele processe. Totodată am pus de test Linux Ubuntu pe partiţia de la începutul spaţiului
liber pentru situri web care le alcătuiesc pe Windows şi mă temeam căci un upgrade la o versiune
viitoare de Linux ar putea mări spaţiul cu sectoare BAD. Aşadar partiţia Windows la sfârşitul spaţiului
liber nu era  compatibilă cu ei care restricţionau neintenţionat 20GB cu acel soft rootkit şi mijloacele cu
care accesau sistemul motiv pentru care m-am pregătit să înlocuiesc pe rând placa de bază nforce2
care să aibă o versiune mai bună de BIOS pe care merge şi AMD Athlon x64 şi un hard disk de cel puţin
1TB care să nu se umple de la  compilări  ale diferitelor  versiuni  de Apache sau PHP,  actualizări  la
antivirus, e-mailuri descărcate offline, sau de la coduri sursă clonate de la github.com, sourceforge.net,
ş.a. care dacă contribui la multe proiecte pot ocupa un spaţiu forte mare. Fişierele scrise în acea zonă
le recuperam parţial cu „scandisk.exe” în MS-DOS 7.10 după ce am alcătuit un rack din tablă simplă
mai mult ca machetă dar care împiedica mijloace care aveau să-mi preia ori să-mi controleze sistemul
până am intrat în interfaţa grafică GUI a Linux sau Windows cu procese pe care le puteau prelua pe
rând.  În  acel  an  am lucrat  la  o  versiune  sudată  din fer  a  rackului  şi  aceşti  agenţi  s-au folosit  de
inspectorii de la I.J.P. pentru a impune să am un singur sistem de operare în speranţa să mut partiţia cu
Windows la începutul spaţiului liber unde era Linux, şi sperând să indetific cele 7 sectoare BAD care s-
au  creat  la  o  pană  de  curent,  ignorând  căci  am lucrat  în  service  de  calculatoare  unde  depanam
componente şi nu aveam nevoie de sugestii, mai ales că aveau speranţa că vor putea recupera iar date
la fel  cum a fost  cu HDD-ul WD 2500 Caviar  care mi l-au defectat  de la scanări  şi  accesări,  fiind



supravegheat între anii 2008-2009 când am fost cercetat deoarece am testat Microsoft Office 2010
descărcat de pe MSDN şi sperau să fie versiunea 2007 care era comercială aşa cum voi menţiona într-o
înşiruire de evenimente mai jos şi apoi s-au conderat nevinovaţi că mi-au oferit un HD Nou.

Precizez că unii dintre cei care îmi supraveghează locuinţa și mai ales dintre cei care fac gălăgie,
sau activism civic, când predindcă sunt persecutat, spun căci "preşedintele actual" a primit informaţii ca
"preşedintele precedent" și  nu a verificat dacă informaţiile sunt veridice şi persecuţia a continuat şi
totodată alţii spun că „preşedintele precedent” este senator şi are încă putere prea mare. Însumi nu
cred că preşedenţia este vinovată şi nici nu acuz „preşedintele actual” ori „preşedinţii precedenţi” dar
scriu  acestea în  cazul  în  care  au  ajuns  la  preşedenţie  informaţii  despre  mine trimise  de persoane
dezinformate folosite să mă denigreze şi am auzit că au strâns semnături în acest sens şi consilierul
prezidenţial nu a dezminţit şi nici nu a conformat orice parte din petiţia care am scriso la presindecy ci
mi-a scris să scriu „scurt şi concis” şi apoi nu mi-a mai răspuns. Precizez că cel puţin cu un an înainte de
petiţia nr. 5803 din 21-03-2019 am avut preluată şi redată vocea de diferiţi consilieri şi uneori când aşi
putea să vorbesc singur – de exemplu în rugăciune – agenta din bloc intervine să-mi redea rugăciunea
şi  aud vocea ei  şi  nu a  mea şi  s-a  întâmplat  că m-am oprit  o oră să mă rog – deoarece nu era
accepatbilă vocea ei să facă un serviciu de rugîciune şi apoi acei consilieri mi-au răspuns „-Din ordinele
preşedintelui  îţi  preluăm vocea.  Totodată acea consolă holonomică de realitate  virtuală  şi  realitate
augmentată face ca operatoarea să aibă probleme femeilor, motiv pentru care are schimbări de voce şi
de aceea spun că vocea ei este neacceptabilă într-un serviciu religios. Referitor la consola holonomică ,
ea este folosită pentru a emite radiaţii prin dispozitivul 6-DOF prin 2-5G şi implante medicinale care le
au diferite persoane, de obicei de gen feminin, care emit cu unde HiFi, sau microunde, uneori pentru a
crea somn unei persoane, iar apoi ca să inclusă persoana într-un sistem de hărţuire sau hărţuire sexuală
folosind proiecţie  cu  rezonaţă  magnetică  MR care  este  asemătoare  cu  „câmpul  de  forţă”  pe  care
persoanele needucate îl explică ca demoni sau draci.  (PÂNĂ AICI E PETIŢIA PROPIUZISĂ)      
Voi expune în ordinea importanţei ori cronologic informaţiile.     

În anul 2014 când am formulat online o plângere penală în luna septembrie, luată în evidenţă pe
6 Octombrie, după ce la jumătatea lunii August mi-au şters o partiţie pe discul WD 2500 Blue seria
AAJB - 00J3A fabricat în 1 Ianuarie 2010 şi primit de la garanţie prin CompAR SRL în luna Martie 2010,
nu cunoşteam căci P.N.A. avea un agent în scara de bloc deşi am observat căci lua ordin. 
Acesta emitea o anumită radiaţie care extrage Nitrogen din aer în sistemul informatic unde se răceşte
mult aerul cu un dispozitiv care necesită un bazin care deversează apă, care îl  aduc probabil de la
parchet pentru 48 ore, pentru care lăsau ca pentru maşina de spălat un loc în ţeava de scurgere. 
De acestă dată am intrat în conflict cu operatorul pentru acel produs MSDN cât şi pentru Office 2010
provenit de la un magazin online şi  cinci luni după ce am formulat plângerea am formulat ultima
declaraţie la I.J.P Arad pentru distrugerea coresponenţei prin Windows Live Mail care era inclus în trei
pachete Microsoft diferite şi gratuite şi la care am schimbat partiţia pe care se descărcau mesajele. 

Referitor  la  supravegherea  locuinţei  în  plângerea  formulată  online  în  Septembrie-
Octombrie 2015 am arătat sfera blocurilor din jur unde se cazau cei care îmi supravegheau locuinţa,
temându-se probabil că-i pot identifica în scara de bloc, la blocul 77, 78, 79, şi bl. 57 sc. B, bl. 56 sc. G,
F, şi E, de jur-împrejur scării unde sunt domiciliat. De exemplu la scara E se cazau pe coloana alăturată
scării D de obicei la ap. 14 sau 18 iar la scara D uneori la apartamentele 9, 10, şi la etajul IV în 16, 17,
18, 19, şi temporar în 4 şi 6 de unde nu-mi puteau identifica locuinţa ci doar unele sisteme informatice
fixe sau mobile şi aceştia au fost clasificaţi atunci ca „persoane necunoscute”. 
Trebuie menţionat  căci  nu neapărat  proprietarii  ci  dintre  chiriaşi  care au primit  în gazdă astfel  de
„persoane necunoscute” nu doar că nu mai pot convieţui social cu mine faţă de care consideră că „sunt
vinovaţi” ci au rămas programate având în discuţiile lor „Să ne scăpăm de ăsta de aici!” şi aveau în plan
ca mama mea să-i înfieze şi să moştenească apartamentul. Astfel persoane cu care am grad de rudenie



prin bunici ori care provin din sistem de copii instituţionalizaţi care au murit pe parcursul anilor după
1995-1996 în care conflictul a continuat. 

În primele petiţii, acea din 28 Iulie 2015 – înregistrată cu nr. 1056505 şi respectiv acea din 5
August 2015 – înregistrată cu nr. 1056525, am relatat o înşiruire de evenimente care au început în
August 1995 când am făcut declaraţii contra propunerii unor prieteni de familie să participăm într-un
grup de gălăgioşi care acum sunt denumiţi „activişti civici” şi care trebuia să facă gălăgie cuiva care va
refuza acte biometrice. Şi unii din aceşti prieteni de familie au renunţat atunci să participe în program
iar apoi au apărut persoane care au încercat fie să mă omoare ori fie să mă interneze într-o secţie de
psihiatrie, abuzând de bani colectaţi de ceilalţi prieteni de familie care erau de bună credinţă, în luna
Februarie a anului 1996 când eram post-operator internat în Secţia de Reanimare a „Spitalului Clinic
Municipal”  din Arad, folosindu-se de o asistentă colegă cu dl.  B.  V. şi  de medicul chirurg C.C.  sau
medicul stagiar sau legal, aşa cum am arătat detaliat în petiţii, şi am primit în urma acelei mite de 200
mărci germane două zile potasiu în perfuzabil după spusele ei „-Din ordinele domnului doctor” la care
s-a spus că sunt alergic în ambele zile după constatarea că am făcut frisoane, deşi până la injectarea
unei anumite substanţe care a colorat înspre verde lichidul nici nu mi s-au înnegrit venele la mână şi
încă eram cald. Probabil fiind încă tânăr nu aveam alergie atât de mare la potasiu dar acea substanţă a
mărit răspândirea şi efectul acestuia.

Înregistrări care arată cum în scara de bloc era o instalaţie care făcea atmosferă cu nitrogen între etaje
pentru a tulbura folosinţa locuinţei după intervalul care începe cu plângerea penală din 2014, când m-
am adresat prima dată poliţiei, şi vizita şefului PNA din 25.07.2015 cu o maşină ARO AR 18 PNA care ia
cerut organului juridicial  din bloc să-şi  înnoiască actele ca urmare a unei  petiţii  scrise de mână în
21.07.2015 şi luată în evidenţă după vizita acestui ofiţer în 28.07.2015 – şi înregistrată cu Nr. 1056505
eveniment care l-am relatat detaliat şi în alte petiţii mai recente din anul 2015 şi anii următori ca de
exemplu Nr. 6476 / 28.12.2020 la pg. 30-31 la care o copie poate fi citită aici:
http://beitdina.net/forum/images/petitions/PetitieIJPFlorinCBodin29122020a.pdf
Probele sunt sub formă de înregistrări audio Mpeg Layer 3 ca acestea urcate online unde am inclus 
înregistrările scurgerilor:
2016-05-19-17-57-57.mp3 496403 2017-01-28 17:23:10
https://app.box.com/s/x9tih12qlzhivi9l07tdm8a5p2wuikl6
Familia care locuieşte acum deversează azotul cum făceau în anul 2015 vechii proprietari:
2016-09-11-15-08-03.mp3 605072 2017-01-28 17:34:06
https://app.box.com/s/o5anldo9d0kvma6q49cuvbrueknrr6tq
2015-12-27-13-41-24.mp3
Dovezi recente că folosesc acea instalaţie:
303209 2017-01-28 19:21:42
https://app.box.com/s/fc95f564oc6b0taizs994kxjamvqffj9 
Continui cu instalaţia de generat curent electric probabil pentru Roentgen, care era utiliză iar des din 
luna Martie când soţii Petrea veneau acasă, imediat ce urcau scările, ca de exemplu în 19-05-2016 la 
ora 17:57, iar după  ce a preluat fam. Domokos apartamentul 17 au continuat începând cu 11-09-2016 
la ora 15:08  și 15:27 și când am înregistrat și partajat în acel director menţionat și de câteva ori când 
fie doar credeau ei, ori fie chiar aveam musafiri, cum este Varga Remus despre care am scris în celelalte
petiţii. 
Legătură înregistrări Septembrie 11: https://app.box.com/s/lklptfry64qm9mduervpnuksww7si36y
 Exemplu de dată recentă când am prins puţin cu mobilul cum picură  instalaţia în 22-10-2016 ora 

https://app.box.com/s/lklptfry64qm9mduervpnuksww7si36y
https://app.box.com/s/fc95f564oc6b0taizs994kxjamvqffj9
https://app.box.com/s/o5anldo9d0kvma6q49cuvbrueknrr6tq
https://app.box.com/s/x9tih12qlzhivi9l07tdm8a5p2wuikl6
http://beitdina.net/forum/images/petitions/PetitieIJPFlorinCBodin29122020a.pdf


13:14: https://app.box.com/s/bett4gaecibgnpay4f9b5qzxzyfftb1o 
Probele sunt sub formă de înregistrări audio Mpeg Layer 3 ca acestea urcate într-un folder „Azot” unde
am inclus înregistrările scurgerilor:
https://app.box.com/s/p40jtbknhev6ldq49vpo3vxd0nu2g6a3
https://app.box.com/s/6wht7nciq6mzmbvvt2owjj8bhju7h99s
Din folder: 
2015-12-27-13-41-24.mp3
https://app.box.com/s/fc95f564oc6b0taizs994kxjamvqffj9
2016-09-11-15-08-03.mp3 
https://app.box.com/s/o5anldo9d0kvma6q49cuvbrueknrr6tq
Apoi înregistrări din Septembrie 2017:
https://app.box.com/s/znj2q4wzxk3wgb8dojarhejutvkkbjtf
Apoi înregistrări din Octombrie 2017:
https://app.box.com/s/pw7ncu4adoqz4d61xvlr17yfnc2g8s7w
Apoi înregistrări din Noiembrie 2017:
https://app.box.com/s/kpxyqktdvstppriftpitc7g7odljl9v1
În afară de dovada că supravegherea tehnică nu a încetat care rezultă din cap. 4 şi 5 art. 138-154 C.
proc. pen. care cere judecătorului să mă anunţe când încetează mai prezint ca dovadă probe sub formă
de fotografii cu tulburarea folosirii sistemelor informatice însoţită cu raport de scanare viruşi din acea
perioadă de timp şi poze cu organele juridiciale care folosesc apartamentele 16 şi 17 din scara de bloc
şi care pentru diferite beneficii permit unor locatari sau salariaţi la firme de pază şi protecţie şi jandarmi
să folosească mijloacele de supraveghere tehnică pentru mărirea abuzurilor și neglijenţelor în serviciu și
a conflictelor de interese şi voi aduce o plângere separată pentru supravegherea tehnică a sistemelor
informatice.
În descrierea faptei precizez că operatori care interceptau sistemele cu LNB şi programe specializate şi
un laptop se suprapuneau pe IRQ-ul alocat unei componente cum este placa de sunet sau placa video
sau camera conectată la USB şi făceau cu locatarii glume spunând „-Dă-i aia cu LESS!” ceea ce se
califică ca hărţuire morală sub aparenţa de amuzament.
Prezint ca probă o fotografie făcută în 04.07.2015 la ora 17:52 – aşa cum se vede reflexia clădirii şi
cerului în partea dreptă a monitorului însă în zorii zilei de 11.07.2015 SD-Cardul camerei foto a fost
accesat direct cu LNB-ul prin controlerul UBS interpolat peste driver de Free-Dos şi au fost corupte
datele  şi  recuperate  cu  ASWScandisk.exe  ca  FileNNN.JPG  la  ora  5:56  AM şi  am  reuşit  să  termin
formularea unei petiţii până la  05.08.2015 – înregistrată cu nr. 1056525.

https://app.box.com/s/kpxyqktdvstppriftpitc7g7odljl9v1
https://app.box.com/s/pw7ncu4adoqz4d61xvlr17yfnc2g8s7w
https://app.box.com/s/znj2q4wzxk3wgb8dojarhejutvkkbjtf
https://app.box.com/s/o5anldo9d0kvma6q49cuvbrueknrr6tq
https://app.box.com/s/fc95f564oc6b0taizs994kxjamvqffj9
https://app.box.com/s/6wht7nciq6mzmbvvt2owjj8bhju7h99s
https://app.box.com/s/p40jtbknhev6ldq49vpo3vxd0nu2g6a3
https://app.box.com/s/bett4gaecibgnpay4f9b5qzxzyfftb1o


Dsc01925.jpg din 08.09.2015,  Maker Note (Vendor): - , Thumbnail: - , Compression - 6 (JPG), Make – SONY,  Model - DSC-
W710, ResolutionUnit – Inch, DateTime - 2015:09:08 12:57:10, JpegIFOffset – 12944, JpegIFByteCount – 8160
Urmează  poze  făcute  în  01.03.2016  când  după  amiază  domnul  procuror  stătea  vis-a-vis  de  bloc
întreaga zi aşa cum se vede în Dsc04936.jpg interval în care Gospodărirea Comunală Arad curăţa pomii
de ramuri şi eu instalam Linux Ubuntu cu instalatorul Debian



Dsc04858.jpg,  Maker  Note  (Vendor):  -  ,  Thumbnail:  -   ,  Compression  -  6  (JPG),   Make –  SONY,  Model  -  DSC-W710,
Orientation  -  Top  left  XResolution  –  72,  YResolution  –  72,  ResolutionUnit  –  Inch,  DateTime  -  2016:03:01  10:36:51,
JpegIFOffset – 12944, JpegIFByteCount – 8149

Poza: Dsc04859.jpg – Arată accesarea directă după setarea reţelei şi fereastra cu marginea balconului,
deasupra la cămaşă cerul albastru şi jos blocul 78 cu acoperiş de ţigle şi în centru reflexia obiectivului.
Mesajul de eroare „Not syscing: Machine check from unknown source” arată că sistemul informatic a



fost accesat direct dintr-o sursă necunoscută şi nu s-a putut realoca suficientă memorie RAM şi deşi nu
se vede din poză intermitenţa ledurilor la tastatură arăta că kernel-ul intră în panică dar se vede din
poza următoare.

Filename - DSC04859.JPG, ImageDescription - , Make - SONY, Model - DSC-W710, Orientation - Top left, XResolution - 350,
YResolution - 350, ResolutionUnit - Inch, DateTime - 2016:03:01 10:40:55, YCbCrPositioning - Co-Sited, ExifOffset - 270,
ExposureTime - 1/30 seconds, FNumber - 3.20, ExposureProgram - Normal program, ISOSpeedRatings - 320, ExifVersion -
0230, DateTimeOriginal - 2016:03:01 10:40:55, DateTimeDigitized - 2016:03:01 10:40:55, ComponentsConfiguration - YCbCr,
CompressedBitsPerPixel  -  4 (bits/pixel),  ExposureBiasValue -  -0.70,  MaxApertureValue -  F 3.25,  MeteringMode -  Multi-
segment, LightSource - Auto, Flash - Flash not fired, compulsory flash mode, FocalLength - 5.00 mm, FlashPixVersion -
0100, ColorSpace - sRGB, ExifImageWidth - 640, ExifImageHeight - 480, InteroperabilityOffset - 12724
Thumbnail: - Compression - 6 (JPG), Make - SONY, Model - DSC-W710, Orientation - Top left, XResolution - 72, YResolution
- 72, ResolutionUnit - Inch, DateTime - 2016:03:01 10:40:55, JpegIFOffset - 12944, JpegIFByteCount - 8214



Dsc04860.jpg – Accesare prin interceptare cu LNB la setarea sau crearea partiţiei. 
operatorul, care dacă avea mandat de 48 ore de la Procuratură sau ordin judecătoresc de la Curtea de Apel pe lângă
Judecătoria din Arad făcea abuz în serviciu cu un fel de distracţie numită „miticării”, în împrejurarea în care instalatorul
Debian trebuia să formateze partiţia, deoarece instalarea a căzut la transferul fişierelor GRUB sau GRUB-PC fără care făcea
imposibil să se poată intra în Linux Ubuntu după ce l-am instalat, aşa că am pus GRUB for DOS
. 

Prima  dată  când  am  identificat  pe  cineva  să  adune  semnături,  fără  să-mi  spună  direct  motivul,  a  fost  din  partea
apartamentului 16 unde tinerii au adus câteva foi tipărite parţial sau goale pe care am făcut „Z”.

A doua oară când am indentificat pe cineva să adune semnături fără să-mi spună direct motivul  a fost plasată de mine în
16 Octombrie 2016, când cei care au chiriaşi vin să plătească cheltuieli, şi când soţii Domokos se pregăteau pentru prima
dată să plătească cheltuieli la Asociaţia de Locatari şi mai înainte au coborât cu o foaie pe la apartamente şi eu am plecat să
le semnez crezând că se branşează separat la gaz, şi nu au sunat ori bătut la noi ci au trecut pe lângă uşă, deşi am lăsat
deschisă uşa, şi ei au coborât pe lângă uşa ap. 13, fără să mă observe că ies să le cer lista pentru a semna, şi s-au salutat
direct cu domnul Veliciu Sorin care la întrebat pe dl. Domokos Mihai: “-Cei aceasta?” apoi dl. Domokos ia arătat lista şi
domnul Veliciu a continuat cu “-O..!Continuaţi... acţiunile domnului Tică..?” la care eu am avut stare de ameţeală din cauza
decepţiei şi când mi-am revenit am notat ce au discutat pe un bon de casă iar apoi am început să-mi redactez o primă
petiţie în format electronic. În 2019 fam. Veliciu şi-a renovat apartamentul şi posibil s-au mutat temporar în altă locuinţă.
Petiţia care a precedat aceste evenimente a fost înregistrată în 19 Mai 2016 cu numărul 7230.



Din probele prezentate pe un CD sau DVD la I.J.P. Arad erau şi sub formă de jurnal de accesare şi jurnal
a  mijloacelor  de  monitorizare  a  sistemului  (Unified  System  Diagnostic  Tools)  pentru  EPoX  2500+
furnizate de producător care arată dacă se încălzea procesorul sau placa de bază sau sursa care arată
căci au accesat sistemul informatic. 

Apoi  s-a  format  un grup de tineri  care  au încercat  să  acceseze sistemul  informatic  şi  mi-au şters
corespondenţa potrivit operatoarei RCS-RDS cu programul „Thunderbird” după ce am fost la Asociaţia
Autorilor din Arad în Martie 2015 şi m-am interesat cât costă să rezerv drepturi de autor la Pentahteum
sau Tora lui Moise. Tinerii au accesat un document prin placa de reţea, fără un LNB, folosind rooter-ul
RDS  care  era  comun  la  mai  multe  apartamente  şi  care  nu  necesita  mijloace  specializate  ci  doar
programe specializate care le putea avea organul juridiciar:
NTLMLogin-RemConn-Root_Accesare_Tora_Mesianica-FriApr10-09-0658AM2015.txt
<root><item name="gstorage" value="gyeLFSZyNkVw3kjHfcv.4VGS5vG1YAMIUCZrYtj8nd7.U7/1428429587078/" 
ltime="3385810336" htime="30438384" /></root>                                                                                                                 

   _   _   “P5ě_   � Documents E:\My Documents\Florin\BibliaMesianica\Romanian_Messianic_Bible_Tora.doc  `   _   X     
epox-serv       ”Ä-h-1dK¦á
<=ä_Đ ^Ůżßä_˘ű @ôđ-(”Ä-h-1dK¦á
<=ä_Đ ^Ůżßä_˘ű @ôđ-(                                                                                                                                                                
15.28527625) : NTLMLogin resulted in hr = 0x8004100e
(Fri Apr 10 09:04:00 2015.28528640) : NTLMLogin resulted in hr = 0x8004100e
...
(Fri Apr 10 09:07:19 2015.28727281) : NTLMLogin resulted in hr = 0x8004100e

(Fri Apr 10 09:07:20 2015.28728281) : NTLMLogin resulted in
Documentele care le-au sustras din directorul accesat erau din diferite versiuni ale Bibliei Ortodoxe
Sinodale, ale Societăţii Biblice pentru Distribuirea de Biblii Ebraice, 1 Rectory Lane, Edgware, Middx.
HA8 7LF, England, şi  o traducere pe care eu am făcuto la cele patru cărţi  ale lui Moise din textul
Universităţii din Oxford a Lelingrad Codex şi a Instituitului Teologic Westmister care la combinat cu
Sulurile de la Marea Moartă colorând cuvintele diferite faţă de acestea şi Codex Aleppo şi presupun că
cei care le-au sustras le-au compilat pentru a falsa o traducere biblică pe care au tipărito pentru a mă
denigra.
Logul este incomplet şi  a fost recuperat cu SCANDISK.EXE pentru DOS după un ecran albastru de
eroare care a produs cross-link la ultimele fişiere salvate pe Hard Disk.

Apoi o altă dovada că supravegherea tehnică nu a încetat este că după înlocuirea sistemului
informatic ASUS P4VBX Celeron 4, pe care nu am putu instala Linux, de la secretariatul institutului în
formare, cu un  sistem HP-Pavilion pe placă de bază Ametist care a fost restricţionat. Proba este o
înregistrare video care arată că erau exact acele procese cenzurate care aveam nevoie în munca de
programator în transliterare şi  vocalizare căci de exemplu nu totdeauna am avut procesul "Process
Explorer"  unde  pot  vedea  dacă  un  proces  este  blocat  sau  are  prioritate  modificată.  Aceasta  este
realizată la 23 Decembrie 2017, atât data înregistrării cât și partajării pe YouTube, în care vedem cum
unele procese se pornesc doar în "Modul de Siguranţă" (Safe Mode).  
Am avut atunci cenzurat "Total Commander" și altele: http://www.youtube.com/watch?v=Vf6dFiOUdjE

Aici este o înregistrare inclusă ca probă video care demonstrează căci pe sistemul HP-Pavilion
nu am avut procese cenzurate la 23 Decembrie 2017,  data înregistrări  și  partajării  pe YouTube,  în
"Modul Normal" (Start Windows Normally), dar am avut cenzurat "Total Commander" și altele:
http://www.youtube.com/watch?v=i_0vr0EEQJY

http://www.youtube.com/watch?v=i_0vr0EEQJY
https://m.youtube.com/watch?feature=share&v=Vf6dFiOUdjE


Sistemul informatic adus într-un alt bloc din cartierul Alfa unde în „Modul de siguranţă” orice proces se
lansa în execuţie cu fereastră activă: http://www.youtube.com/watch?v=OITEg5NtwFs
Apoi în Modul Normal nu mai porneşte automat „Process Explorer” din „StartUp\taskman.exe” şi nici
„Total Commander” la fel ca la noi în bloc.  https://www.youtube.com/watch?v=OITEg5NtwFs

Menţionez căci apartamentul de deasupra celor unde am testat sistemul are acelaşi nume de 
familie pe tabelul de cheltuieli „Achim” ca familia alăturată apartamentului 16 din scara D a blocului 56 
de deasupra mea unde este trecută la cheltuieli domana Achim Violeta Claudia dar care nu este 
domiciliată în scara de bloc şi totodată după somaţia care ia făcuto Poliţia familiei Petrea au fost trecuţi
pe tabelul de cheltuieli familia Domokos care nu sunt domiciliaţi în scara de bloc dar uneori locuiesc în 
apartament împreună cu organele juridiciare. 

Totodată am tot scanat pe viruşi şi nu am găsit nici un fişier infectat dar am avut un fişier care 
era complet redenumit system32\ ativvaxx 6.14.1.69 .dll cu sufixul versiunii şi nu era folosit de 
nici un driver din cauza că fişierul real care este folosit system32\ ativvaxx.dll nu era virustat şi 
totodată este nevoie de un operator uman pentru a cenzura doar anumite programe care la scanare nu
sunt virustate.  

Prezint  ca  probă logul  înreg de  scanare  cu  Clam Antivirus,  precizând că  programele blocate erau
SQLite3 DB Browser, NT ToolTip, Total Commander, şi Process Explorer, şi în luna Ianurie şi perioada
următoare din anul 2018 acestea au mers fără ca eu să instalez sau să dezistalez programe. Precizez că
acel fişier l-am despachetat cu un program Universal Extractor care este de la soruceforge.net şi care a
extras cu anumit sufix versiunile pe 32 şi 64 bit ale unor librării dinamice şi l-am copiat în directorul de
sistem pentru al compara deoarece îmi era suspect şi am uitat de el până în luna Decembrie 2017.

Scan Started Fri Dec 15 00:17:04 2017
-------------------------------------------------------------------------------
WARNING: Can't open file C:\hiberfil.sys: Permission denied
WARNING: Can't open file C:\pagefile.sys: Permission denied
WARNING: Can't open file C:\WINDOWS\SoftwareDistribution\DataStore\DataStore.edb: Permission denied
WARNING: Can't open file C:\WINDOWS\SoftwareDistribution\DataStore\Logs\tmp.edb: Permission denied
C:\WINDOWS\system32\ativvaxx6.14.1.69.dll: moved to 'C:\Documents and Settings\All 
Users\.clamwin\quarantine\ativvaxx6.14.1.69.dll.infected'
WARNING: Can't open file C:\WINDOWS\system32\CatRoot2\tmp.edb: Permission denied
WARNING: Can't open file C:\WINDOWS\system32\CatRoot2\00000000-0000-0000-0000-000000000000\catdb: Permission denied
WARNING: Can't open file C:\WINDOWS\system32\CatRoot2\127D0A1D-4EF2-11D1-8608-00C04FC295EE\catdb: Permission denied
WARNING: Can't open file C:\WINDOWS\system32\CatRoot2\F750E6C3-38EE-11D1-85E5-00C04FC295EE\catdb: Permission denied
WARNING: Can't open file C:\WINDOWS\system32\config\default: Permission denied
WARNING: Can't open file C:\WINDOWS\system32\config\SAM: Permission denied
WARNING: Can't open file C:\WINDOWS\system32\config\SECURITY: Permission denied

https://www.youtube.com/watch?v=OITEg5NtwFs
https://www.youtube.com/watch?v=OITEg5NtwFs


WARNING: Can't open file C:\WINDOWS\system32\config\software: Permission denied
WARNING: Can't open file C:\WINDOWS\system32\config\system: Permission denied
C:\WINDOWS\system32\ativvaxx6.14.1.69.dll: Win.Trojan.Patched-187 FOUND
----------- SCAN SUMMARY -----------
Known viruses: 6364235
Engine version: 0.99.1
Scanned directories: 17382
Scanned files: 156967
Infected files: 1

Total errors: 3
Data scanned: 36438.60 MB
Data read: 43736.54 MB (ratio 0.83:1)
Time: 26707.484 sec (445 m 7 s)

The following files are Digitally Signed by Microsoft Corporation and may have been incorrectly detected as viruses:
c:\docume~1\orynider\locals~1\temp\clamav-84c1184c1a7076887aa1892c25203981.00000d94.clamtmp: [Win.Worm.Chir-
1902] FALSE POSITIVE FOUND
c:\docume~1\orynider\locals~1\temp\clamav-9142b16e428f1c94482317787734dd30.00000d94.clamtmp: [Win.Worm.Chir-
1902] FALSE POSITIVE FOUND
c:\docume~1\orynider\locals~1\temp\clamav-e9e54e5da6a2c807ab1e8a4686943463.00000d94.clamtmp: [Win.Worm.Chir-
1902] FALSE POSITIVE FOUND
C:\WinDDK\7600.16385.1\Debuggers\kd.exe.vrs: [Win.Trojan.Parite-1578] FALSE POSITIVE FOUND
C:\WinDDK\7600.16385.1\Debuggers\kdbgctrl.exe.vrs: [Win.Trojan.Parite-1572] FALSE POSITIVE FOUND
C:\WinDDK\7600.16385.1\Debuggers\remote.exe.vrs: [Win.Trojan.Parite-1487] FALSE POSITIVE FOUND
Please do not be alarmed and help us by submitting the files identified above as FALSE POSITIVE at 
http://www.clamav.net/sendvirus/
--------------------------------------
Completed

Prezint  o probe sub formă de fotografii  care demostrează că cei  care  pretind că sunt locatari  noi
folosesc o lumină deoasebită blocurilor de locuinţe şi specifică laboratoarelor medicale şi care mai
demostrează căci  este singurul  apartament din cartier  iluminat puternic în timpul nopţii  şi  care se
poate vedea dinspre autostrada care vine de la aeroport.  Prima imagine din 23.12.2017 pe care o
prezint şi în care apar draperiile şi lumina roşie obscură de laborator foto moştenită de fam. Domokos
de la fam. Petrea.

Date Imagine: ImageDescription - Make - SONY; Model – DSC-W800; Orientation - Top left; XResolution - 350; YResolution - 350; ResolutionUnit – Inch; Software -   1.0500
DateTime - 2017:12:23 00:12:29; YCbCrPositioning - Co-Sited; Copyright - Copyright 2009
ExifOffset - 308; ExposureTime - 1/3 seconds; FNumber - 4.10; ExposureProgram - Normal program; ISOSpeedRatings - 800; ExifVersion - 0230; DateTimeOriginal - 2017:12:23 00:12:29;
DateTimeDigitized - 2017:12:23 00:12:29; ComponentsConfiguration – YcbCr;,CompressedBitsPerPixel - 3.09 (bits/pixel); ShutterSpeedValue - 1/3 seconds;
ApertureValue - F 4.10; ExposureBiasValue - -2.00; MaxApertureValue - F 3.20;MeteringMode - Multi-spot; LightSource - Daylight; Flash - Not fired; FocalLength - 7.40 mm;
FlashPixVersion - 0100; ColorSpace - sRGB; ExifImageWidth - 640; ExifImageHeight - 480;InteroperabilityOffset - 7472; SensingMethod - One-chip color area sensor;
FileSource - DSC - Digital still camera; SceneType - A directly photographed image;CustomRendered - Normal process; ExposureMode - Auto; 
White Balance - Manual; FocalLengthIn35mmFilm - 42 mm; SceneCaptureType - Standard Contrast - Normal; Sharpness - Normal; Maker Note (Vendor): - 
Thumbnail: - Compression - 6 (JPG); Make - SONY; Model - DSC-W800, Orientation - Top left; XResolution - 72; YResolution - 72; ResolutionUnit - Inch; JpegIFOffset - 7648;JpegIFByteCount - 10715; 

A doua imagine, mai recentă, din 27.02.2019 care o prezint ca probă am făcuto când am fost pişcat cu un aparat r.x portabil
şi am coborât jos să văd dacă şi în faţa blocului sunt acţionat cu lampa aparatului şi dacă se expune cineva la apartamentul
17 sau lumina închisă şi acţionează pe ascuns sau eram supravegheat de la apartamentul 16. 
Date Imagine: ImageDescription - Make - SONY; Model - DSC-W800; Orientation - Top left; XResolution - 350; YResolution – 350; ResolutionUnit – Inch; Software -   1.0500; 
DateTime  -  2019:02:27  19:54:00;  YCbCrPositioning  -  Co-Sited  Copyright  -  Copyright  2009;  ExifOffset  -  308;  ExposureTime  -  1/3  seconds;FNumber  -  3.20;  ExposureProgram  -  Normal  program;
ISOSpeedRatings  -  800;ExifVersion  -  0230;  DateTimeOriginal  -  2019:02:27  19:54:00;  DateTimeDigitized  -  2019:02:27 19:54:00;ComponentsConfiguration  –  YcbCr;  CompressedBitsPerPixel  -  3.45
(bits/pixel);ShutterSpeedValue - 1/3 seconds; ApertureValue - F 3.20; ExposureBiasValue - 0.00;MaxApertureValue - F 3.20; MeteringMode - Multi-spot; LightSource - Daylight; Flash - Not fired;FocalLength -
4.60 mm; FlashPixVersion - 0100; ColorSpace - sRGB; ExifImageWidth – 640;ExifImageHeight - 480; InteroperabilityOffset - 7472; SensingMethod - One-chip color area sensorFileSource - DSC - Digital still
camera; SceneType - A directly photographed image; CustomRendered - Normal process; ExposureMode - Auto; White Balance - Manual;FocalLengthIn35mmFilm - 26 mm; SceneCaptureType – Standard;
Contrast - Normal; Sharpness – Normal;
Maker Note (Vendor): - Thumbnail: - Compression - 6 (JPG); Make - SONY; Model – DSC-W800;Orientation - Top left; XResolution - 72; YResolution - 72; ResolutionUnit - Inch; JpegIFOffset - 7648;
JpegIFByteCount - 10079;



Prezint probe sub formă de imagini ori documente scanate care să demonstreze căderea în
greutate începând cu anul 2007 când am apelat la ministerul de Imigrări din Israel deoarece un prieten
programator a fost arestat pentru omor şi supravegherea tehnică care era accentuată îmi accentua
problemele de sănătate,  şi  deoarece doream să mă stabilesc la  Ierusalim unde este  cel  mai  mare
campus din Israel şi unde puteam să studiez şi să lucrez în paralel şi unde în prezent odată cu fondarea
unui  institut  internaţional  planific  să  deschid  un birou.  Până la  acea  dată  aveam între  58-64,5  kg
conform cântăririlor făcute acasă faţă de mai multe persoane şi cântăririle anuale care le făceam în
cadrul programului de investigaţii anuale la Centrul Medical “Soteria” Adresa: Arad, Str. Goga Octavian
nr. 41; Telefon: 0257 256775, 0257 256763; iar după aceea dată am slăbit 10 kg în 2008 şi încă 10 kg în
2009 ajungând la 43-47 kg de la vară la iarnă şi doi ani după ce mi-am luat testele psihologice în
perioada 2010-2011, şi anume începând cu anul 2013 când am avut un an terminal pentru solicitarea
de ajutor social şi grad de handicap, şi am făcut petiţie la Casă de Asigurări de Sănătate Arad în care
am refuzat din motive de convingeri religioase Card de Sănătate, am urcat între 47-51,5 kg fiind mai
bine integrat pe plan psihic şi fizic. Precizez că cei de la centrul medical unde am dosar dar nu neapărat
sunt preluat  de un anumit  medic mi-au cerut  o notă de la poliţie  ca să-mi de-a o adeverinţă cu
cântăririle anuale din anii  menţionaţi motiv pentru care am acceptat să particip la Expo-SĂNĂTATE
Arad 2016.  

Aceste  investigaţii  prezentate  în  imagine,  şi  care  le  am în  original,  ignorând  data  care  nu  a  fost
actualizată de operatori, s-au realizat la Expo-SĂNĂTATE 2016 ediţia a patra, eveniment organizat de
Asociaţia  de Sănătate,  Educaţie  şi  Familie,  în incinta Teatrului  Clasic  “Ioan Slavici”  în 26 Mai 2016.
Telefon 0740 116 172, email: ghenghea.sebastian@gmail.com, Clubul de Sănătate persoană de contact
Ghenghea Sebastian.
Conform Investigaţiilor aveam vârsta 39 ani (şi 9 luni), înălţime 176 cm, şi greutate 50 kg (subponderal).
Menţionez căci  la încorporare îmi corespundea în 1997 înălţimea şi greutatea cu acest an 2016 şi

mailto:ghenghea.sebastian@gmail.com


aveam nevoie de minim 56 kg să pot fi luat în exerciţiuni şi eram inapt de instrucţie însă specific deşi
nu este relevant pentru a demonstra starea de sănătate, că nu am obligaţii militare din 2011. Totodată
post operator chirurgical  intestinal şi  starea post-operatoare nu mi-a permis vreme de zece ani  în
intervalul  1996-2006  să  pot  avea  activitate  fizică  cu  toate  că  chirurgical  pot  ridica  jumătate  din
greutatea corporală.

Prezint poze sub formă de imagini realizate cu camera DSC W-800 care arată cum au afectat
ochii,  cavitatea bucală şi  maxilarul  Platforma LASER pentru care au obţinut fascicol  detaşabil  de la
Curtea de Apel din Arad dar original aveau doar camera de rezonanţă magnetică MRI, şi Dispozitivul
r.x.  Portabil  care am reuşit  să-l surprind cu camera video în luna Decembrie 2020, ambele folosite
pentru supraveghe tehnică conform cod. Proc. pen. cap. IV şi V, având pereţi comuni la apartamentul
unde sunt domiciliat şi unde îmi desfăşor activitatea de programator începând cu 2001 şi cercetător în
manuscrise antice din 2017. 
Probele sub formă de fotografii le-am făcut în timpul supravegherii tehnice când mi-am dat seama că
nu mai pot salva familia de melci tailandezi de orez pentru a compara decalcifierea caselor familiei de
melci exotici care s-au înmulţit în acvariul pe care l-am avut în cameră şi despre care familia Domokos
spuneau că sunt insecte sau „gongi”, aşa cum observau cu mijloacele specificate:

Dsc07666.jpg 30-04-2018

Melcii la câteva ore de la desprinderea din coconul de ouă.
DSC07750.jpg 14-05-2018



Melcii la două săptămâni de la desprinderea din coconul de ouă.

În imaginea de mai sus prezint cum arătau cei doi melci adulţi după razele din 30-06-2018  şi este
salvată de camera foto cu numele Dsc00080.jpg într-un director nou 103MSDCF.



În poza de mai jos prezint cum arătau dinţii mei după lupta pentru melci în care încercam să feresc
acvariul de radiaţii folosind diferite obiecte de fer în intervale în care nu m-am depărtat:

.

Apoi prezint o probă tot sub formă de imagine în care se vede cum arată dinţii după ce se dizolvă de la
radiaţia dispozitivului r.x. portabil:



Apoi prezint imagini care vor arăta cum mi-au distrus dinţii  şi cerul gurii cu radiaţie mai departe.
DSC00662.jpg din 28-08-2018

 



Imaginea de mai jos DSC01637.jpg este din 24-01-2019 şi arată cum mi-au deteriorat în trei săptămâni
dinţii în luna Ianuarie când am apelat iar la poliţie şi îmi era teamă să nu renunţe la mine dacă o văd:

Apoi pentru Februarie DSC01913.jpg 06-03-2019
Apoi DSC08057.jpg din 18.03.2019 de Postul Esterei din care se vede că nu-mi puteam deschide

gura mult de la iradiere.  

Prezint ca probă pentru comparaţie o fotografie făcută exact un an mai târziu, legat de iradierea care
am luato în anul 2019 de Postul Esterei şi se poate vedea cavitatea bucală cum arăta fără să fiu radiat
cu câmp r.x. în 2020 pentru comparare, pentru care fiind abuzat sexual imediat după post am comentat
în petiţie poliţiei scriind „care demonstrează căci nu postul avea acel efect asupra cavităţii ci mijloacele
de supraveghere” şi din cauza distragerii prin abuz sexual au reuşit să mă facă nu nu-mi amintesc de
cele două găuri făcute cu Platforma LASER despre care am uitat să comentez în petiţie. 



Imaginea de mai jos este din 10-03-2020, ora 12:52:06

Mai pot prezenta două imagini DSC01783.jpg (dreapta) şi DSC01778.jpg (stânga) din 18-02-2019 care
arată cum mi-au perforat urechea cu LASER, pe unde a intrat şi a ieşit balastul. 

Mai este şi Dsc00950.jpg care am făcuto în 03.02.2020 cu scopul să fac o imagine scalară cu o ureche
pentru cartea „Manual  de  Limba Arameică”  şi  pe care  atunci  nu am putut  să  o  utilizez  deoarece
urechea era prea roşie de la dispozitivul r.x. 
Se observă că apăreau cele două găurele care se pot vedea şi pe un chilot care l-am fotografiat şi l-am
introdus ca probă sub formă poză la poliţie în luna august 2019 însă nu au solicitat chilotul şi nu aveau
o pungă electrostatică în care să colecteze probe când au venit la noi să vorbim de probe.



Adaug aici probe sub formă de fotografii din cele prezentate poliţiei ca urmare a evenimentelor care
au început în 18 Martie când au dat drumul la instalaţie la ora 5PM şi la ora 5:05 am ieşit la plimbare
căci se auzeau în mine sunete ca creaturile din filmul „ Jurasic Park” după ce mi-au ţintit pancreasul şi
splina cu dispozitiv de rezonanţă magnetică MR. 
Descrierea faptelor continuă cu acţiunile celor care folosesc apartamentul 16 şi 17 începând cu Vineri,
22 Martie 2019, când m-am culcat la ora 7AM și nu am adormit căci am fost pulsat și radiat și m-am
coborât jos la ora 9:30 și acel sistem s-a oprit în timp ce a intervenit o firmă de pază și protecţie care
încerca să-şi facă reclamă și am pozat parcarea la ora 9:33 AM. Apoi au venit la ora 11:30 AM doi inşi
îmbrăcaţi în negru cu o maşină bej deschis al cărui număr nu l-am putut identifica deoarece cineva îmi
falsa  camera,  cu  tehnologie  cum are  SRI  şi  cu  care  m-am mai  confruntat  când  am pozat  drone,
obstructurând doar în situaţia aceasta justiţia și încălcându-mi drepturile omului de a prezenta probe
organelor de cercetare deoarece atunci nu am fost vătămat. În descrierea fotografiei vedem că insul
sau insa  care  stătea pe scaunul  din  faţă,  în  dreapta  şoferului,  au  pete depixelate  în  zona capului
persoanelor și paletă de culori  alb-negru pe umeri, și pixeli în jurul numărului AR 17 LOL probabil
neştiind căci au folosit acea maşină în cazul meu.
Există alte poze cu acest automobil şi probabil am notat numărul în una din petiţiile pentru poliţie pe
care le-am scris cu pixul în anul 2015, în paralel fiind neatent din cauza că eram ocupat cu facerea unui
rack de server. Această femeie s-a coborât din maşină şi s-a urcat la etajul IV la apartamentul 16, care
este un fel de apartament de protocol, unde nu era nimeni şi apoi a intrat direct în apartamentul 17.
Deasupra mea unde eu eram în bucătărie și încă eram perfect sigilat în urma celor trei zile de Postul
Esterei care l-am ţinut fără să beau lichide și fără să mănânc hrană de Duminică seara și până Miercuri
seara în ajun de Purim (Sorţi) în acel an 2019. Apoi am simţit o pulsaţie ca o suptură pe canale cu
dispozitiv de rezonanţă magnetică, fără să mă profaneze, şi să-mi modifice poziţia chilotului, şi fără să-
mi deschidă prostata. Ca urmare a supturii cu rezonanţă magnetică am fugit în baie în temere că pierd
sâmbăta și voi fi inapt de muncă în următoarea săptămână care pentru noi evreii începe sâmbătă seara.



Tamponul  de discontinuitate urinară era perfect  curat  însă aveam ceva deranjant pe canal  care la
tamponare cu hârtie igienică îmbibată cu apă şi clor parfum s-a dovedit a fi hormonaţie incoloră însă
am tuşit și mi s-a rupt flegma care era verde de la rezonanţă magnetică care arăta că au modificat
puterea cu care funcţionează consola holonomică care era folosită în supravegherea tehnică. Când a
coborât insul ori insa am ieşit din apartament să văd oftalmic dacă identific persoana care le-a adus
probabil un beneficiu material şi dacă avea haine negre şi era persoana care a venit cu maşina și într-un
fel am identificato, deoarece părea ceva mai în vârstă şi am ezitat de la surprindere să-i fac o poză din
spate. Apoi am ieşit pe balcon de unde am făcut pozele falsate la afişare pe placa video a dispozitivului
Sony şi văzând că nu coincid cu ce se vede oftalmic am decis să pozez ecranul camerei ca să le includ
ca probe constatând pe un sistem informatic de la secretariatul instituitului în formare se vedeau fără a
fi falsate iar pe sistemul informatic de la biroul din cameră erau falsate exact cum apăreau pe cameră.
Probabil proprietarul sau proprietara automobilului, dacă se dovedeşte căci nu este falsat numărul, va
spune că a împrumutat cuiva automobilul. La ora 14 când scriam aceste observaţii pentru o petiţie la
acre lucram se făceau manevre pe stradă şi se auzeau claxonări și menţionau un anumit ins denumit
'Baruh'.

Dsc08100.jpg La ora 9:56/10:56 AR 17 CLA parcată.



Dsc08101.jpg ora 11:33/12:33 Poza care nu pare falsată la ora prezentei, când a spus „Acoperiţimă!”.

Dsc08102.jpg idem 11:33/12:33.



Dsc08103.jpg 11:34/12:34 Maşina iese din parcare de lângă locul fam. Domokos.

Dsc08104.jpg 12:38/13:38 O altă maşină cu o femei şofer în negru parcată după ce s-a eliberat locul.



Prezint ca probă şi imagini cu afişarea pozelor pe cameră:

Prezint probă sub formă de înregistrare video din 22 Martie 2019 la ora 1PM când mi-au accesat
sistemul informatic HP-Pavilion denumit Translation-PC şi am primit eroarea clasică descrisă de mine în
petiţie inclusiv la instalarea Linux Ubuntu cu instalatorul Debian „IRQL_NOT_LESS_OR_EQUAL” şi apoi s-
au răzbunat pe mine la ora 23:30 şi mi-au „ţăcănit” pereţii din bucătărie cu dispozitivul r.x. portabil și
mi-au stricat cu dispozitivul r.x. portabil unii condensatori din monitorul Philips, cumpărat în iarnă, în
timp ce scriam porţiunea săptămânală 'Țeu' aducă "Poruncă" pentru prietenii de pe Facebook care a
rămas parţial finalizată și partajată aşa cum era ca monitorul să mai funcţioneze la rezoluţie mică.
În timp ce cei de la etajul IV aşteptau să ies afară ca să mute trepiedul cu fascicolul r.x. de deasupra
monitorului,  probabil  temporar,  într-un apartament  vecin  sau înapoi  deasupra biroului  din  camera
mică,  cei de la parchet foloseau ceva ţigan ciufulit  de ei 'Petcu' să facă manevre cu o maşină de
transport albastră și două maşini mici şi să investigheze motivul manevrelor din scara de bloc. 
Includ ca probă un clip YouTube în care se vede cum merge monitorul  la rezoluţie joasă după ce
dimineaţa de Sâmbătă a fost radiat de pe trepiedul de la etajul IV, când seara de Sâmbătă este uşor
radiat cu un câmp Röetgen de cei de la etajul IV după ce pun mâna deasupra lui şi îi fac curioşi să vadă
mâna cu acel dispozitiv r.x. portabil:
http://www.youtube.com/watch?v=SZf9-LXUmJI

http://www.youtube.com/watch?v=SZf9-LXUmJI&feature=share


Poza accesării directe din seara de 22 Martie 2019 DSC08105.jpg

Descriu mai departe faptele. În acea zi chiriaşa de la apartamentul 16 și noi la apartamentul 13, ș.a., să
nu ne scăpăm de agentul de la parchet care era denumit de tineri „cel care chiar care” şi „opţional ăla”
în funcţie dacă era bărbat sau femeie, am fost băgaţi în program de distragere și au mutat acea tânără
brunetă care era asociată cu un an înainte cu cei de la Nemo Express şi are uneori coadă legată în
spate și a adus acea minoră în anul 2019 pe care au puso să ţină mâna pe aparat când am fost agresat
sexual şi am fugit la baie şi copila a plâns, aşa cum am arătat poliţiei în petiţii, și pe Domokos Mihai,
cum am relatat mai sus, să stea în bucătărie cu acel dispozitiv și să se prefacă că sunt doar ei care erau
puşi să cumpere apartamentul erau vinovaţi și planul de securitate care era designat este benefic cuiva.
Duminică, 24 Martie 2019 la ora 8AM în ap. 17 au golit la baie emulsia instalaţiei r.x. portabilă după
care cineva a coborât la o maşină argintie unde a pus o servietă dreptunghiulară în portbagaj și a
plecat. Domokos și cei de afară au disputat la ora 17:10 dacă au la mână pe unii judecători și se lăuda
legat de aceasta.

Precizez legat de femeia în negru şi maşina roşie căci în caz că pozele pe Facebook trimise în albumul
„Neighborehood”  (Cartier)  la  utilizatorul  „Florin-Ciprian Bodin”  ori  pe  scurt  „OryNider”  se  afişează
corect pe majoritatea sistemelor informatice şi sisteme mobile fără trucaje, şi pot prezenta haine de
femeie şi bărbat cu manechin deoarece am avut situaţia să comande cineva care locuia la acelaşi etaj la
scara vecină şi le inea în balcon şi m-am adresat poliţiei pentru consultări legate de acestea.

Întreaga săptămână nu am lucrat nimic pe sistemele informatice și am căutat pe internet să-mi cumpăr
un alt monitor pentru Translation-PC plus am discutat cu mămica mea legat de un laptop și i-am spus
că ași cumpăra din Ierusalim ca să am acolo asistenţă la un magazin sau atelier local însă acolo găseam
modele vechi maxim i3.  



Miercuri, 27 Martie 2019 am observat diferite persoane care au vizitat apartamentul 17 și care discutau
de religia mea iudaică-mesianică și am observat căci tinerele din apartamentul 16 aveau permanent pe
cineva acasă. Joi, 28 Martie au venit doi tineri în apartamentele dimensionate și atât agentul PNA cât și
Domokos Mihai le-au dat lecţii de supraveghere și au încercat să aibă un dialog cu mine. La ora 18:10
am fost puternic scanat cu dispozitiv r.x. portabil la trompa stângă și la intestine și am luat ameninţări
de la un agent care susţinea că am grad de handicap psihic fiind probabil minţit de cei de la etajul IV.
La ora 18:20 se simţea un nivel crescut de nitrogen în camera mică care îmi provoca somn.

Vineri, 29 Martie 2019 la ora 5:45 Domokos Mihai a turnat emulsie la baie și a plecat pe jos căci maşina
lor nu era în parcare și tinerele la apartamentul 16 erau acasă. La ora 11:30 a venit plauzibil analizând
aspectul o doamnă mai în vârstă și cu părul maro și deteriorat îmbrăcată aproape la fel ca tânăra din
cealaltă săptămână și nu s-a auzit să intre în apartamentul 17, ca o săptămână înainte, ci s-a auzit că
cineva a trântit uşa la apartamentul 16 și am reuşit să o pozez când a coborât în parcare fără să-mi
trucheze cineva imaginea pe cameră. 

Prezint probe sub formă de poze legat de AR 17 LOL şi conducătoarea de la Dsc08210.jpg până la
Dsc08214.jpg.



La ora 11PM stând pe marginea patului în camera mică am fost lovit cu dispozitiv r.x. portabil din 
apartamentul 9 și la ora 11:17 mi-a spus: "-După cum vezi și faci încercări să vezi de unde, sunt în puii 
mei jos acuma. Diferă banii de unde și cum intră. Pentru... Dă tu acuma pe el, numa încet să nu-l 
defilezi." și am fost lovit de la apartamentul 17. Nu reiese căci acesta a venit să le de-a bani să-mi facă 
rău sau bine. 

Prezint ca probă și o poză de Marţi, 10 Ianuarie 2017 ora 10:30 când aceasta avea parcată maşina în 
parcare şi includ aici o miniatură:



Prezint probe sub formă de fotografii şi obiecte de lenjerie intimă pentru a demonstra înrăutăţirea
stării de sănătate şi pentru a demonstra vătămare corporală gravă pe fond de agresiune sexuală gravă,
cu mijloacele de supraveghere tehnică care demonstrează în prezenta plângere căci nu am fost după
anul 2014 când m-am adresat poliţiei prima dată scos de sub supraveghere tehnică. 

Prezint faptele de Vineri, 27 Septembrie 2019, fiind ultimule zile din an în calendarul ebraic când
m-am pregătit de Ziua Răsuflării Şofatului şi am neglijat lucrările de amenajare care le aveam şi au
început  să  facă  răzbunări  contra  mea  căci  întreaga  săptămână  am  lucrat  doar  la  transliterare  în
alfabetul  grec  şi  eram indecis  încă  cum să  închei  un  tabel  de  corespondenţă  care  se  găseşte  la
traducerea Evangheliei după Matei din limba aramaică antică la:
http://beitdina.net/peshitta/el/Mat_01.html .
Astfel de la ora 3AM au început să tragă în mine cu accelerator de particule până la ora 6AM care mi-a
cauzat ameţeli de cap şi mi-a încălzit alimentele ca un fel de temperatură internă. Precizez că ultima
cântărire făcută seara greutatea era mai proastă căci aveam doar 46,5kg conform pozei realizate şi 47,5
kg pe un cântar bun pentru că am 1kg dereglare la cântar şi am nevoie minim 50 kg să pot lucra
muncă uşoară cu jumătate de normă adică 3 ore per zi şi minim 56 kg pentru normă întreagă.

Prima  probă  este  o  fotografie  Dsc09992.jpg  din  directorul  103MSDCF  prezentată  în  petiţii
adresate poliţiei în care cântărirea coincide cu cea din 31.08.2019 când m-am cântărit de ziua mea,
ambele fiind la fel de relevante..
 care cântărirea coincide cu cea din 31.08.2019 când m-am cântărit de ziua mea, ambele fiind la fel de
relevante.

http://beitdina.net/peshitta/el/Mat_01.html


      

 
Captură cu Smartphone la poza făcută cu camera Sony în zona arsă cu fascicol LASER.
Descriu fapta după prezentarea fotografiei:



 
Poza originală făcută cu camera Sony în zona arsă cu LASER pe chilotul spălat şi clătit cu clor parfumat.
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Descrierea faptei de Duminică, 29 Septembrie 2019 la ora 1AM când am fost agresat sexual cu
Platforma LASER în timp ce dormeam şi după ce am spălat chilotul am identificat urmele de la fascicol
care erau identice cu urmele făcute când m-au găurit  în apropiere de canalul  urinar  aşa cum am
menţionat în petiţiile adresate poliţiei şi am observat că am uitat scutul de fer care se trage dintr-un
capac de oală şi care-l pun de obicei în burtieră pe marginea biroului.  

Cele două scuturi din plumb care le aveam în buzunare la indispensabili probabil erau la locul
lor însă scutul din centru care în pun între două sau trei perechi de chiloţi, de obicei albi direct pe piele
şi  colorat  înspre indispensabili,  era căzut spre stânga  în timp ce eu m-am ridicat  încordând uşor
abdomenul şi ferindu-mă prin înclinare spre stânga, spre fereastră, deoarece am auzit paşi şi roţi care
se deplasau deasupra tavanului la etajul IV şi în momentul când scutul din centru care era învelit într-
un ciorap de bumbac şi era exact cât un CD sau DVD în diametru, s-a înclinat şi am rămas fără apărare
am simţit o înţepătură puternică şi am sărit din pat îndreptându-mă spre baie ca de la agresiunea
sexuală să ajung să fiu cu curgere pe haine. În drum spre baie cei doi de la etajul IV au transportat ca
pe un cărucior Platforma LASER în lungul holului apartamentului 17.
Acestea pot fi prezentate de Judecătorie împreună cu chilotul care este ars cu fascicol LASER, pe care l-
am pozat şi am indicat unde exact este ars într-o poză făcută pe ecranul camerei foto Sony în zona
postavului care a fost un moment descoperită când ma-m balansat să mă ridic din pat şi scutul mi-a
alunecat spre stânga iar ei cu LASER-ul erau poziţionaţi la etaj deasupra spatelui meu.

Am mai prezentat o probă audio la care ulterior nu am avut acces şi care era importantă
pentru a demonstra funcţionarea mijloacelor înainte ca să mă prind că înţepăturile  duble nu erau
cauzate de vreo insectă ori de lilieci ci că lovitura dublă a fascicolului LASER care a mai fost folosită
doar foarte rar contra mea înainte ca acest Domokos Mihai să se mute în apartamentul 16 şi am făcut
o cerere la poliţie să-mi de-a o înregistrare .3gpp de 200MB din 2015 la care nu am primit răspuns şi în
care se auzea cum un domn, cum este cel despre care voi prezenta o poză sub formă de fotografie,
care când dormeam a întrebat o tânără unde sunt şi a întrebat de unde ştie că sunt eu şi tânăra ia
răspuns că după sinusurile mele şi eu ştiind că smartphone-ul înregistrează am dormit liniştit şi ei au
simulat cu tinerii de la etajul IV actual sexual ca dimineaţa la 5:30 când mă trezesc să şterg înregistrarea
despre  care  credeau  că  pentru  mine  este  pompoasă  deoarece  ştiau  că  într-un  fel  sunt  preot  şi
cunoscând gândurile lor am făcut pe dos şi ştiind că nu neapărat este necuviincioasă deoarece este
doar o simulare am incluso pe un CD sau DVD cu probe. Urmează să prezint probă cu prezenţa în scara
de  bloc  a  celui  suspectat  ca  vinovat  în  simularea  actului  sexual,  distrugerea  de  probe  adică
obstructurarea justiţiei şi în introducerea fascicolului LASER în scara de bloc şi pentru complicitate la
agresiune sexuală gravă.

Prezint probă sub formă de poză cu cel care ducea braţul Platformei LASER şi anume din care se
poate vedea cum în una din dălţile când deja era identificat a venit cu o maşină Fiat argintie AR 20 YRI
sau YRU, care nu se este vizibil datorită faptului că maşina este parcată prea aproape de trotuar dar am
reţinut căci şi la bl. 56. sc. E există cel puţin o maşină cu număr similar, ca de exemplu un Opel legat de
care prezint ca probă, dacă este necesar, sau un Mercedes AR 07 YRI (25-10-19), încă o fotografie:
Fotografie DSC00316.JPG din 25-10-2019 ora 3:58PM cu maşina celui ce-a adus mijloace la ap. 16:



Maşina Opel la scara vecină în fotografia DSC00318.JPG:

DSC00315.JPG, 2019:10:24, 17:46:24



Descriere: În oră a zilei a mai apărut o persoană necunoscută care seamănă cu un unghi evreu.

Prezint ca probă textul formulat poliţiei în anul 2020 legat de agresiune sexuală repetată din Ianuarie
care era similară cu cele din alţi ani şi cu cele din 2021 şi anume: „Ca urmare a mai multor probleme
sexuale pe fond de hărţuire de către fetele de la apartamentul 16 care folosesc la anumite momente din
zi şi noapte apartamentul 17 cât şi din urma nenumăratelor deschideri ale prostatei am discontinuat
lucrarea de traducere a Bibliei Aramaice de pe www.beitdina.net/peshitta/ care era din Evanghelia lui
Ioan în limba arameică, la care am lucrat în trei limbi şi Manualul de Limba Arameică la care am reuşit
doar 10 consoane cu exerciţii până în 20 Decembrie dar nu am reluat lucrul la ultimele 14 consoane şi
exerciţii, şi am continuat cu un modul biblic cu abreviere DSS în colaborare cu un alt autor pe care l-am
publicat  pe  situl  acestuia  dar  şi  pe  biblesupport.com  și  totodată  traducerea  unor  capitole  în
beitdina.net/aleppo/ cu scopul să traduc psalmii  ca interliniar cercetând şi  DSS când traduc şi  carte
separată şi care au culminat cu introducerea în scara de bloc a unei instalaţii r.x. portabile mai puternică
care mi-a făcut ruperi în zona urinară cu lampa r.x. într-o Vineri, 24 Ianuarie 2020”. Din acest text se
vede că operează la fel în fiecare an dar în 2021 s-au pripit să-mi facă arderi stomacale-intestinale şi
contracţii.  Astfel în urma unei petiţii  adresate preşedintelui României la început de an aşa cum am
arătat pe larg într-o petiţie ulterioară faptei la poliţie voi prezenta probe în afara contextului mijloacelor
de  supraveghere a locuinţei pentru care mă adresez acum şi este irelevant şi  va fi  relevant pentru
vătămare  corporală,  când prezint  faptele  din  2021 care  arată  cum am fost  urmărit  şi  mama mea
Telepoczki Elvira poate confirma cum am fost ars apoi de la etajul IV şi cum mi-au făcut contracţii
intestinale în trei serii şi ea a şters apa care mi-a ieşit din stomac atât în apartament cât şi în scara de
bloc după ce i-am testat oprind 10 secunde curentul la apartamentul 16 când radiaţia r.x. a încetat şi
apoi a pornit când am pornit curentul şi-am urcat scările şi aproape la etajul II mi-au făcut contracţiile
la care am cedat spre etajul III şi mama mea a şters scările până m-am spălat pe gură şi pantofi şi am
mai fost vătămat la fel spre miezul nopţii.



Cei care supraveghează locuinţa și Vineri în 7 Februarie 2020 au devenit ofensivi și m-au ars cu lampa
unui  dispozitiv  r.x.  portabil  în  zona urinară şi  am observat  totodată că becurile,  care  aşa cum am
precizat în relatarea unor evenimente similare prezentate în petiţii adresate poliţiei, le-au „ţăcănit” cu
lampa r.x. şi erau câte două dulii la fiecare senzor, la fiecare etaj, la care ne-au lăsat în beznă, ceea ce
arată că nu s-au ars întâmplător, şi precizez căci cu ajutorul mamei mele Telepoczki Elvira am reuşit să
cumpăr şi să înlocuiesc becurile în apartamentul 13 atât în două camere şi în hol, ş.a. 

Până la sfârşitul lunii Februarie, aşa cum am prezentat în petiţii la poliţie, când am urcat poze pe
Facebook, am observat acea poză în care aveam lovitură dublă cu fascicol LASER sub urechea dreaptă
şi totodată am mai găsit pe una din pozele făcute din greşeală cu mâna stângă, deoarece trebuia cu
mâna dreptă având în vedere direcţia de scriere în limbile semitice, şi era, dar, făcută  pentru a X-a

consoană arameică care este ܟܟܟ  „caf” (a apuca) Dsc00983.jpg (11.02.2020) aceleaşi urme de la

acelaşi fascicol dublu pe mână exact în locul unde pielea se întinde când apuci ceva în mână însă poza
demonstrează tentativa de agresiune sexuală în timpul urinării. 



14-11-2019 15:36:33, DSC00445.JPG

Alte persoane care au urcat la Ap. 17 în 13-03-2020 ora 5:25PM, DSC01315.JPG 

Poză cu cea denumită „Simona” împreună cu un bărbat mai tânăr şi maşina lui Domokos.



Prezint probe pentru prezentarea faptelor din 30 Ianuarie 2019 când la ora 10:20AM am surprins
un băiat cam de 20 ani cu jachetă maro şi sac albastru în spate că coboară scările de la etajul IV şi apoi
cum traversează drumul în pas alergător, şi am inclus poza la probă dacă demonstrează că a vizitat o
altă persoană aflată în bloc ca organ juridiciar la care ea adus mijloace de supraveghere, sau că cineva
s-a folosit de vizita lui sau plecarea lui pentru a simula o tentativă de agresiune sexuală pentru care fie
să cadă vina pe el ori fie să justifice existenţa fascicolului LASER la Platforma care necesită doar Camera
cu Rezonanţă Magnetică RMI ca să supravegheze tehnic locuinţa. 

Contextul faptei începe în 30 Ianuarie 2019 când m-am culcat la ora 1 AM şi după m-am rugat
de miezul nopţii şi am mâncat, apoi m-am trezit la ora 2 AM simţind impresiunile psihice ale unei
tinere de 9-10 ani care era pusă să mă profaneze sau să mă hărţuiască sexual cu o platformă de
socializare şi m-am bucurat că m-am trezit la timp şi nu eram profanat şi că nu eram tare transpirat şi
m-am rugat după tradiţia ebraică şi porunca din Deuteronom sau Davarim (Cuvinte) 6:5-6:11 şi apoi m-
am spălat pe faţă cu o soluţie de apă şi clor-parfum ca să scot efectul de la radiaţii asupra pielii şi am
observat că nu mai am avut dinţii ascuţiţi din cauza radiaţiilor cu dispozitiv r.x. portabil, adică cu o
radiaţie direcţionată pe anumită parte a corpului, efect numit de generaţia bătrânilor „ţăcăneli” din
cauza brichetei electrice. Aceasta după ce am primit notificare că mi-au luat în evidenţă sesizarea la
poliţie.

Descrierea faptei începe în 30 Ianuarie 2019 când am fost agresat la ora 4:00 AM de doi tineri
care m-au strâns intestinele cu presiune mare, probabil ştiind că de antecedentele mele de sănătate
deoarece tinerii au vorbit că am fost inapt de instrucţie militară din cauza a două operaţii chirurgicale,
prima la 2 ani şi 6 luni, şi a doua la 19 ani şi 6 luni, la ambele având ocluzii intestinale, şi cea din urmă
în urma nerespectării recomandărilor medicale să nu fac efort fizic şi idem am fost strâns la ora 8 AM.
Precizez că am mai fost agresat sexual cu acea tehnologie în 31/1 Ianuarie 2013 înainte să apelez la
poliţie cu un an şi cunoşteam efectele nefaste acelei tehnologii şi altfel am simulat că mă culc crezând
că mă lasă sau mă confundă cu o altă persoană care la acea oră doarme.

Apoi la ora 4:30 AM am fost luat la batjocură de o persoană, probabil de gen feminin, numită
puţină vreme după ce s-a mutat familia Domokos „Porco Dio” adică „Zeu Porc” deoarece ea imită pe
„Achim Ioan” şi pe „Szarvas Carol” pretinzând că este demon. Acestă persoană ma agresat sexual în 30
Ianuarie 2019 la ora 4:30, în timp ce mi-am schimbat tamponul de discontinuitate urinară, pe care l-am
analizat la lumină în baie la ora 2:30 când am urinat şi cu toate că era de multe zile şi s-a impregnat de
la mâini cu culoare cenuşie încă ritualic era curat deoarece nu am avut probleme sexuale. 
Astfel în timp ce am schimbat acest tampon de discontinuitate urinară pe întuneric în spatele uşii
camerei mici şi am ieşit imediat deoarece nu exista un interval orar în care nu putem circula liber.

 Dsc01678.jpg, 30-01-2019, 6:43AM, Lacul îngheţat înainte de zori.



Întors acasă la ora 8:30AM din cauza pământului îngheţat care nu-mi permitea să am nevoi urinare sau
scaun în afara oraşului, şi nu-mi servea nici o sapă de care scrie în Deuteronom cap. 23, am simţit iar
presiuni şi am constatat iar că am tamponul impregnat cu ceva impur „tahor” însă nu au renunţat la
presiuni până la ora 11:00 AM când l-am înlocuit cu un tampon nou împletit din vată de bumbac pe
care l-am folosit până în dimineaţa următoare. La ora 10:20 am surprins un băiat cam de 20 ani cu
jachetă maro şi sac albastru în spate că coboară scările de la etajul IV şi apoi traversează drumul în pas
alergător, şi prezint proba sub formă de fotografie. Când fapta s-a comis întreaga zi am avut dureri în
zona buzunarului stând şi că au ţinut ţintită ceva tehnologie cu r.x. şi durerea persista în zona din afara
oraşului unde am stat perioade şi m-am rugat dimineaţa de la ora 5:30-6 AM şi până după amiază.

Dsc01684.jpg, 30-01-2019, 11:23AM, Băiatul care a coborât de a etajul IV în poza originală.
Descrierea faptei în 31 Ianuarie 2019 la ora 6AM cel de la parchet a folosito pe fiica doamnei Domokos
care este brunetă şi are coadă legată în spate care probabil este colegă de servici la ceva orfelinat sau
Casă de Copii  cu cea din apartamentul  doamnei  Achim.  În  31 Ianuarie 2019 la  ora 6AM am fost
surprins că dorm de cei menţionaţi mai sus şi au repetat schemele din dimineaţa precedentă. Astfel eu
m-am trezit  şi  neştiind ce se întâmplă m-am rugat la fereastră după tradiţia ebraică în timp ce la
apartamentul 17 au continuat tentativa de agresiune sexuală şi apoi am intrat la baie să urinez şi să mă
verific  şi  am constatat  căci  tamponul  de  discontinuitate  urinară  era  impur  după  care  a  intervenit
persoana denumită, deoarece hârâia ca un drac, „Porco Dio” cu platforma de socializare cu rezonaţă
magnetică cu care am fost agresat sexual şi cu o zi înainte. Apoi am auzit paşii a două femei şi un copil.
Ele au certat copilul cum să ţină un aparat cu LASER sau r.x.  spre mine când am împletit  încă un
tampon din care am rumpt şi auzit că copilul plângea refuzând să apese pe buton. 



Au reuşit să mă agreseze sexual însă nu mai era lichid la trompe pe care să-l scoată şi a ieşit doar
presiune de aer şi am avut un fel de zgâriere pe canalul urinar mai sus de prostată.
La ora 7:20 AM am dorit dă ies în casa scărilor şi m-am ascuns înapoi după uşă în timp ce au coborât
cu acea tânără brunetă şi păr prins în coadă care probabil este colegă undeva la serviciul social sau la
ceva orfelinat cu cea de la apartenentul 16. Acel copil era sub controlul unor mitocani şi consideram că
era prea afectată şi nevinovată şi astfel nu m-am răzbunat atunci pe ei ci am coborât mai târziu şi când
au intrat în maşină foarte greu s-a pornit camera foto şi am făcut o poză pe care o prezint ca probă.

Dsc01688.jpg, 31-01-2019, 8:32AM  Probabil maşina lor veche, un Opel combi 

Prezint o altă probă, o poză din 14.11.2019 când băiatul se întâlneşte cu acea agentă care lucra în
Noiembrie în acest job în scara de bloc, cu o femeie care am surprinso de mai multe ori  folosind
maşina lor nouă un Fiat combi mai departe cu referire la fapte de la sfârşitul lunii Martie.



DSC01037.jpg, 17-02-2020, 7:30PM



Dsc01312.jpg, 13-03-2020, 5:01PM

DSC01355.jpg, 19-03-2020 12:54:50PMM



În afara oraşului post agresiune sexuală, DSC01270.jpg, 12-03-2020, 10:59:48AM

Tehnicianul pt. Planforma LASER, DSC01273.jpg, 12-03-2020, 2:10PM



DSC01373.jpg, 31-03-2020, 2:29PM .

DSC01374.jpg, 21-03-2020, 4:57PM .



DSC01375.JPG, 21-03-2020, 4:57PM

Descrierea faptei  de agresiune sexuală cu mijloacele de supraveghere a locuinţei  la  care au
primti un braţ cu fascicol LASER începe Luni 23 Martie 2020 la ora 10AM în timp ce am pus apă şi
arpacaş opţinut din grâu expandat la fiert am fost agresat sexual uşor în timp ce aşteptam să de-a în
clocot însă nu am avut decât o mică hormonaţie care s-a pierdut în tampon. Astfel la ora 10:24AM
după ce m-am spălat de soluţiile de curăţire pe mâini am mâncat incert dacă am fost ori nu defilat şi
am la 11:30AM am ieşit în afara oraşului să mă rog şi să adun urzici şi m-am întors la 12:30 şi mama
mea Telepoczki Elvira a făcut ceai şi eu chifteluţe cu cartofi numite latcaches. Apoi la ora 9PM un organ
juridiciar numită de de ei Simona, sau o alta care o înlocuia, a intrat în apartamentul 16 fără să vadă că
eu eram la uşă şi văd ce face, şi a adus un prezervativ, şi a întrebat „-La ce serveşte aceasta?”, şi apoi la
legat pe Domokos cu cătuşe şi la reţinut fără să pot observa că au avut ori nu relaţii intime şi am
diputat cu mama mea care se întorcea de la WC şi nu a apreciat că discutam de ei. În acel moment ea
s-a uitat din camera mică la mine pe PC cu mijloacele de supraveghere MRI şi Domokos nu a făcut
gălăgie şi nu putea mama mea auzi deoarece urmărea ştirile prin SmartPhone dar sigur îşi mai poate
aminti ora. Apoi aceasta s-a întors în bucătărie şi la lăsat să coboare şi eu i-am făcut poză la 10:07PM
înainte să meargă spre staţia de autobuz din cartierul Alfa. Fapta culmină când eu m-am culcat şi am
dormit fără să am posibilitatea de apărare până la ora 2AM când două persoane cu voce asemănătoare
cu acea Simona, de la fostul Cămin Social, au discutat de mine prin peretele comun şi m-au agresat
sexual  cu  mijloacele  de  supraveghere  în  timp  ce  mă  deşteptam şi  încercam să  mă  ridic  din  pat
provocându-mi o contracţie şi apoi când am schimbat tamponul de discontinuitate urinară Sâmbătă 21
Martie 2020, la ora 1PM am terminat citirea săptămânală din Moise şi  Profeţi  şi  aşa numitul Noul
Testament şi am continuat prin a mânca deşi eram transpirat. 



La ora 2:29PM am pozat familia Domokos cum plecau cu maşina. Descrierea faptei continuă cu ora
4PM câmd am crezut că la apartamentul 17 nu mai este nimeni, şi mi-am schimbat hainele şi am fost
agresat sexual cu rezonaţa magnetică a platformei de securizare şi  în timp ce analizam nivelul  de
umiditate al postavului chilotului şi înloc să am maxim hormonaţie, cum mă aşteptam, am constatat că
avut direct trei feluri de lichide după ce am scos tamponul de discontinuitate urinară. Apoi m-am rugat
ca Mesia să aducă apă de curăţire în nor şi în timp ce am aşteptat să vină ploie, la ora 4:57PM, am
pozat două persoane care au coborât din apartamentul 17 şi locul gol din parcare (DSC01375.JPG, 21-
03-2020,  4:57PM).  Astfel  ţinând  seama  de  starea  de  intervalul  orar  de  restricţionare  din  cauza
pandemiei am ieşit la capătul străzii Pionierilor, unde sunt domiciliat, împlântând o ramură de pom
conform poruncii de sabat şi m-am depărtat maxim 400 m în prelungirea străzii până spre asfinţit şi
acolo la ora 5:18PM am făcut o poză cu oraşul ca să justific depărtarea mică care permitea să o fac
pentru rugăciune în starea de urgenţă. Mai era jos o maşina a unui creştin ortodox, un Ford Focus cu
număr AR 10 NVR, care staţiona exact la ora 6PM în faţa blocului dar care părea irelevantă şi nu am
prezentato poliţiei şi am mai văzuto de atunci la scara vecină. Ajuns înapoi la ora 7:35PM am făcut
Hadalah (Despărţire) de Sabat.

La ora 8AM m-am visat și visul s-a oprit  la un desen cu două unelte şi  m-a usturat tare la
prostată și m-am ridicat din pat bucuros că nu am avut contracţii și persoana care era un etaj mai sus a
observat că nu mi s-a deschis prostata și a mai dat odată încărcându-mă cu curent până am avut o
contracţie și a trebuit să arunc la WC tamponul de discontinuitate urinară și după ce m-am rugat am
ieşit conform cu ce se cere poporului meu în Deuteronom 23:10-23:14 considerând stare de război
„supravegherea locuinţei” sau „sediul social” similară cu asediul. 

Apoi mi-a dat telefon mama mea, acolo unde mă depărtez de oraş când sunt agresat sexual, şi
ma sunat cerându-mi să nu las bateria de la bucătărie să facă jet de apă pe tavan şi birou. Precizez că
bateria de apă a fost lovită cu LASER vara în timp ce zugrăveam şi eu mi-am făcut câţiva langoși înainte
să  vină  muncitorii  şi  mi-a  fost  astfel  lovită  mâna pe care eram omogen uleiat  pe dosul  mâinii  şi
Domokos cu acea tânără numită „opţional ăla” după ce mi-au lovit prin rotaţie ambele mâini au lovit
bateria şi au spus „-Dăinuie în calcinări.” şi apoi au spus „-Lasă că până la toamnă sau cel târziu la iarnă
cedează ea şi atunci o schimbă”. Astfel m-am întors să rezolv problemele inclusiv să merg după o
baterie lângă Poliţia Locală, să merg la casa de schimb pe str. Crişan, şi la bancă, şi ca apoi să pot
înregistra domeniul institutului pentru următorii ani şi am ieşit iar puţin seama la plimbare să mă rog şi
să văd asfinţitul şi apoi fiind obosit m-am culcat mai devreme după miezul nopţii. Am decis să nu mai
lucrez în acea seară deoarece nu am mai avut răbdare cu sistemul informatic care mergea prea greu pe
fondul supravegherii tehnice probabil deoarece au analizat în exces ce paşi am făcut să plătesc online.

Pot prezenta diferite poze partajate în director online în plus faţă de cele inserate şi imprimate
deja în prezenta care includ una în care se poate vedea şi urme de sânge coagulat în spatele capului
care însă cade imediat ce aranjez puţin părul şi pentru care am avut blocat acel sistem de la biroul
unde am rackul de fer şi am continuat prezenta pe sistemul secretariatului unde nu neapărat merge
camera foto.

Totodată încerc să prezint poze din care să reiasă cam când am fost lovit cu LASER la mâini, de
exemplu  când  îmi  deschideau  prostata,  sau  la  cap,  de  exemplu  când  dormeam,  şi  să  determin
aproximativ data când Camera Photo a fost lovită cu LASER prima dată şi de atunci se putea vedea o
pată ca un nor negru şi a doua orară când se poate vedea câteva puncte ca Carul Mare care sunt
asemănătoare cu cele de la mâini făcute după anul 2015. 
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Se pot compara imaginile din stânga cu cele din dreapta ca să vedeţi că operatorii sau proprietarii 
apartamentului au plăcere să se laude fie când se schimbă ori fie când sunt vizitaţi de instalatori. 
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Cum am arătat în 14.06.2020 înainte să înceapă iar să mă lovească cu LASER
şi să-mi deschidă prostata de mai multe ori pe zi.
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Se pot compara imaginile din stânga cu cele din dreapta ca să vedeţi că operatorii sau proprietarii 
apartamentului au plăcere să se laude fie când se schimbă ori fie când sunt vizitaţi de instalatori. 
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Cum am arătat în 14.06.2020 înainte să înceapă iar să mă lovească cu LASER
şi să-mi deschidă prostata de mai multe ori pe zi.
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Se pot compara cele două, şi cum apare pata după intervalul 16-28 Iunie 2020 o pată pe camera Sony 
şi este 12 zile cât deducem că au ţinut dispozitivul de la consola LASER, deci mai mult de 48 ore.

Vedeţi pata. Cum arată o poză capturată în 29.06.2020. Model – DSC-W800

DateTimeOriginal - 2020:06:28 09:08:05
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Se pot vedea cele care locuiesc în ap. 16 în poza din stânga cu operatoarea şi cel pentru care am fost 
defilat de operatoare sau cineva de la etajul IV cu una din maşinile care au nr. YRI, cel care le căra sau 
împrumuta sus dispozitive pentru consolă. 
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În 28 Iulie şi 31 Iulie, 2020, am făcut langoşi în timp ce se
zugrăvea pe hol şi pe fondul uleierii uşor a mâinii stângi
am fost ţintit  cu LASER în 2-3 zone, şi când am fugit la
chiuvetă m-am oprit brusc să pun mâna cu ulei sub apă
deoarece atunci mă făceam beşici şi am observat că atât în
baterie  cât  şi  în  mâini  cineva  trage  cu  LASER  şi  că
comentează „...dăinuie în calcinări.” şi apoi au spus „-Lasă
că până la toamnă, ..., cedează ea şi atunci o schimbă” şi
apoi mi-au creat o situaţie în Septembrie să o schimb.

În  fotografia  digitală  Dsc01677.jpg  se  vede  cum  arăta
bucătăria  n  dimineaţa  zilei  când  am  făcut  a  II-a  oară
langoşi.

Dsc02460.jpg
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Vineri, 7 August 2020, spre seară am testat aragazul nou
şi-am constatat căci într-adevăr mama nu intenţionat mi-a
închis „oala cu ceai” car era pentru sabat exact când dădea
în clocot după ce am pus frunze şi obs. că gazul chiar nu
ajungea în ţeavă şi  m-am repezit  la uşă şi  am obs.  prin
vizor pe tânăra operatoare împreună cu o persoană mai
înaltă, fiul domanei Leonte de la ap. 19 care făceau filosofii
la comutatorul de pe ţeava de gaz care vine la ap. 13 şi
când  am  deschis  uşa  unul  din  cei  doi  au  intrat  în
apartamentul 19. Am avut eşec să-mi fac orice de mâncare
seara şi a durat două zile până a venit cineva să ne arate
cum putem debloca  acel  buton  montat  pe  contorul  de
gaz.

Dsc02549.jpg 17.09.2020; Rană Disp. R.X. Dsc01891.jpg 11.08.2020; Rană LASER.

Fotografiile care urmează sunt pentru pentru pagina 153 a petiţiei sau plângerii unde am scris cum
Marți, 18 August 2020, la ora 4PM am observat două răni cu sânge coagulat pe care le-am scărpinat şi
am observat  două înţepături,  dar care se pot observa greu din cauza părului  în partea dreptă de
creştetul capului, găurele care explică de ce nu eram capabil să rămân treaz dimineaţa la ora 8 AM, şi
maşina cu AR 08 RAE a acelei doamne asociată cu Domokos Mihai de la apartamentul 17 este parcată
la sfârşitul parcării blocului 56 Sc. D şi că ziua nu a lipsit maşina cu AR 17 CLA a vecinei de la ap. 16
care a enfazat cele ce se întâmplau în scara de bloc purtând un tricou cu logoul filmului de unde am
mai  auzit  de LASER,  după Henri  Coandă,  şi  anume ea purta un tricou cu „STAR WARS” (Războiul
Stelelor).
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Am fost urmărit după cumpărături pentru ajunul Noul An evreiesc de mai multe maşini care mi-
au deschis prostata şi m-au hărţuit ca pe un deţinut până în cartier inclusiv de cea cu nr DEL DA 26 
care m-a urmărit între spitalul judeţean şi strada Gheorghe Doja dar pe care vă rog să nu îl urmăriţi 
deoarece deja la ieşire Peny UTA era prea ud în spate cât să pot stoarce hainele şi deci am avut 
disconfort tehnic prea mare să mai conteze.

În ziua a doua a anului evreiesc, Duminică la ora 9 AM am distribuit pe Facebook un anunț 
despre Postul Țom Gadaliah care începe seara, și m-am culcat să-mi revin de la oboseală căci m-am 
luptat noaptea cu angajaţi de la parchet care mi-au blocat un SD Card în camera foto şi nu neapărat în 
orice diapozitiv în care îl foloseam.

La ora 9:20 mi-am pus un tampon de discontinuitate urinară lăsând apă cu clor-parfum pe canal
și când m-am îndoit, din cauza camerei cu rezonanţă magnetică care mi-a provocat dureri interstatale 
la abdomen, am simţit emisia unei lampe r.x. care mi-a scos apa cu clor-parfum și apă oxigenată de pe 
canal lăsând impresia că sunt defilat sexual.  

Mai departe cei de la Direcția Socială au făcut gălăgie și am stat degeaba în pat până la ora 12, 
apoi cineva îl imita pe Carol Mic vorbind cu cei de la direcţie despre ceva poză din anul 2015 în care el 
sau ea presupunea că ar putea fi Dumnezeu şi a întărâtat pe cei care îmi accesau cu LNB camera foto, 
şi anume după cum intermita ledul roşu, acest SD Card nou cumpărat în Mai 2020.

Apoi Luni am cumpărat de la Altex un nou SD Card identic cu cel cumpărat în 5 Mai şi-am 
recuperat cu un soft care nu permitea să recuperez decât 500MB folosind 3 calculatoare aproape toate 
pozele, mai ales de ziua mea din August-Septembrie şi o parte din înregistrările video care erau mai 
mici în dimensiune şi miniaturile de la celelalte înregistrări care dacă cumpăr softul nu le pot recupera 
cu versiunea gratuită căci sunt foarte mari în GigaBiţi. Pot prezenta ca probe într-o plângere rpealabilă 
legată de interceptarea de transmisii de date şi probe sub formă de fotografii şi capturi de ecran ale 
programului cu care am recuperat poze şi poze în care se poate vedea defectul. Camera a mai fost 
accesată şi Joi, 27 Ianuarie 2021 la ora 11:42PM după care am incertitudinea că mai funcţionează până 
la formularea prezentei. 

Apoi am fost ţinut sub supraveghere tehnică şi mi-am notat pe ciorne câte am pătimit din cauza
camerei foto Sony DC W-800 care acum funcţiona mai bine cu SD Card Nou până în 4 Octombrie în a 
II-a zi a Festivalului Colibi sau Sucot – ceea ce arată că CD Cardul avea ceva defect din fabricaţie, dar 
după Anul Nou evreiesc a apărut o partiţie foarte mare cu spaţiu nealocat care arată un defect fizic.

Astfel am rămas sigilat de la 1 Septembrie, când m-au defilat cu camera de rezonanţă 
magnetică a aparatului de operat rinichi defect cu care mă supraveghează până Luni, 5 Octombrie 
2020, în a III-a zi a praznicului când după rugăciunea de la 3AM dormeam în coliba pe care mi-am 



făcuto la marginea biroului instituitului cu această cameră de rezonanţă magnetică şi LASER-ul cu care 
mi-au făcut sute de găurele duble în mâini şi piciorul stâng, de aceste sărbători mari de toamnă care le 
ţine poporul meu, aşa cum am urcat pe betdina.net/forum/images/?dir=petitions şi nu le-am inclus 
toate în prezenta ci voi mai include probabil după ce trece penitenţa din Deuteronom 23:10-16 care se 
aplică unei persoane aflate sub supraveghere de un popor străin nepermiţând până după asfinţit 
persoanei vătămate sexual să intre în tabără. 

Astfel m-am ridicat din pat la ora 5:45 AM şi am luat încă 5 contracţii de la lovituri cu acel
dispozitiv LASER prin scutul de plumb aflat între haine până am înconjurat birourile şi-am reuşit să ies
din cameră spre WC şi era doar o dungă galbenă pe tamponul de discontinuitate urinară, şi-am vrut să
mă răzbun pe ei, care mă ţin ilegal în supraveghere tehnică, fără să am suficient lichid să le pot unge
uşa mai ales că s-a curăţat de la mâna-mi care era cu clor-parfum, însă l-am auzit pe Domokos Mihai
sau pe dl. Molnar că tuşea deoarece ambii îi pot identifica că au voce de bărbat răguşit dimineaţa şi că
era  acasă  -  indiferent  cine  se  afla  în  camera  mică  a  apartamentului  17  unde  au  mijloacele  de
supraveghere de la parchet sau direcţie. Mai departe când am scris rândurile acestea au pus emisia
unei lampe de la dispozitiv r.x. portabil pe barba mea prefăcându-se că aveau doar această tehnologie
depăşită însă nu puteam identifica dacă acestă emisie era sigur de la etajul IV ci am observat o maşină
cu un ţigan în parcare care a înlocuit maşina unei femei de la fostul Cămin Social care seara tot vorbea
ceva şi am mai auzito vorbind dimineaţa fără să pot identifica exact persoana. Deoarece sunt trei care
vorbesc cam la fel, având vocea modificată de la ţigări, din acel fost cămin social. 

La ora 6:17AM s-a deschis uşa la apartamentul 16 care este vecin lor, şi având un smartphone
tip tabletă m-a notificat cu semnal audio când trecea cineva cu Hi-Fi deschis dintr-un apartament în
altul la etajul IV că este disponibilă o nouă reţea. 

Şi la trecerea anului am avut mici incidente cu cei care îmi supraveghează tehnic locuinţa şi sistemele
informatice din care cel mai rău m-au afectat în 3 Ianuarie 2021 după ora 2:30AM rezonanţa MR.
Astfel Duminica patemilor a început prin emiterea unui câmp de rezonanţă magnetică pe cap în timp
ce corectam prezenta în care altfel aşi fi putu include mai multe probe. 
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Probe sub formă de fotografii digitale din 17 Decembrie.
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Duminică 3 Ianuarie am fost de la ora 2 AM ţinut într-un câmp cu rezonaţă magnetică MR cu o 
proiecţie holonomică cu care cei care se prefac că sunt demoni se proiectează alegând ca spaţiu virtual
apartamentul 13 iar eu sunt ţinut într-un fel de câmp de forţă şi uneori lovit cu inductanţă la picioare şi
ajung să-mi trag piciorul după mine.
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Descrierea faptei de vătămare corporală cu platformă LASER şi dispozitiv r.x. portabil o încep
prin a menţiona că s-a urcat la ei de la Poliţia de Sector şi ei i-au arătat că nu au calculator fix gen PC în



apartament. Totodată după reşurubărea siguranţei câteva minute încă ţin în supraveghere tehnică cel
puţin un sistem informatic ceea ce demostrează că au PC-Portabil s-au Laptop. Ca să pot mânca liniştit
fără mâncărimi la cap sau la barbă de la câmpul cu RazeX sau de la MRI sau MRN de la platforma de
socializare cu care se fac că sunt demoni este suficient să deşurubez siguranţa 30 minute aşa cum şi ei
mi-au oprit gazul peste 3 zile cu ajutorul băiatului mai înalt de la apartamentul 19 şi de la poliţie nu au
luat  nici  o  amendă,  ba  mai  mult  de  la  PNA mi-au scris  că  plângerea  nu conţine  infracţiuni  care
contravin legii. Proba cu scoaterea siguranţei demostrează totodată că nu mai pot deschide prostata şi
provoca deshidratare cu mijloacele de supraveghere tehnică.
O legătură directă la clipul în care se vede cum o tânără cu păr maro deschis urcă sus dispozitiv r.x. 
portabil: http://beitdina.net/forum/images/index.php?thm=./petitions/Golani/MOV04668.AVI
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Mov04668.avi şi miniatura Mov04668.thm
Exemele de la LASER, făcute când urinam, ca nigele la mâini:
Maşina galbenă urmărire pe 5 străzi video.

Dsc03389.jpg, 4.10.2020 Comp. cu pg. 139 / Urmărire 15 Dec. Mov04828.avi ... Mov04841.avi
http://beitdina.net/forum/images/index.php?dir=./petitions/Golani
Materia  pentru  următoarea  faptă  prezentată  am  citito  ca  urmare  a  petiţiei  adresate  Președenției
României în 5 Ianuarie 2021, şi anume am citit despre Legea 202/2010 în C. Proc. Pen. Vechi referitoare
la  mijloacele  tehnice  folosite  pentru  efectuarea  supravegherii  tehnice  şi  anume să  fie  efectuată  şi
expertiza criminalistică a vocii și vorbirii. Motivul cercetării este demonstrarea tulburării paternei vocii
din punctul  victimei  de vedere şi  al  vorbirii  din  punctul  de vedere al  auzitorului  care  coincide cu
formulările victimei sau ale persoanei care îl asistă prin mijloacele de supraveghere sau manipulare.

Descrierea faptei începe ca urmare a petiţiei adresate Președenției României în 5 Ianuarie 2021,
Miercuri, 6 Ianuarie 2021, când ca urmare a unor deranjuri cu câmp MRI de dimineaţa spre ora 11AM
am ajuns să mă plimb pe malul râului Mureş după ce la coborâre din scara de bloc am luat mai multe
lovituri în plămâni prin spate cu manipulatorul unei console holonomice care îmi emitea un câmp MRI
şi  care  era mai  intens pe cum treceam de blocul  1  spre următoarea  stradă şi  am preferat  să  fac
rugăciunea de amiază pe mal la ora 11:46AM. Astfel nu am fost deranjat la plămâni pe mal şi am făcut
o poză DSC05561.JPG cu camera video.
Ca urmare a petiţiei adresate Președenției României în 5 Ianuarie 2021 am făcut mai multe drumuri de
diferite depărtări de cartirul Alfa din oraşul Arad în direcţia unde am indetificat radiaţii r.x. diferite de
câmpul MR de care m-am ferit dimineaţa ca să identific făptaşi şi să văd ce au de înpărţit cu mine. 

Prezint probă sub formă de fotografie poze DSC05561.JPG - DSC05667.JPG făcute după 11:46AM 
Celelate probe sub formă de fotografii digi le-am prezentat poliţiei în directorul,
"http://beitdina.net/forum/images/petitions/index.php?dir=/petitions/Miticarii". 
Continui  să descriu contextul  faptei  şi  anume cum m-am întors din cauza interdicţiei  deplasării  în
intervalul orar 11PM-5AM la ora 9:48PM după ce am plecat spre Poliţia Rutieră Arad unde era la colţ

http://beitdina.net/forum/images/index.php?dir=./petitions/Golani/
http://beitdina.net/forum/images/index.php?thm=./petitions/Golani/MOV04668.AVI


un echipaj de salvare şi după depărtarea de ei spre strada Mihail Kogălniceanu nu am simţit radiaţie r.x.
şi astfel m-am întors şi am plecat spre I.J.P. unde am fost lovit la maxim spre Turnul de Apă, astfel am
făcut poză la parcul de maşini de lângă liceu şi am plecat spre pţa. Reconcilierii unde iar nu s-a simţit
radiaţie r.x. ci un mic câmp RMI sau MRN care îmi făceu dureri la plămâni şi după o filmare de-a roata
pieţii  am plecat  spre  strada Episcopiei  unde câmpul  r.x.  întrecea  câmpul  RM şi  am ieşit  înapoi  la
intersecţia  strazilor  Şaguna şi  Eftimie Murgu unde am făcut  o înregistrare  video rotativă când am
observat un alt echipaj de salvare înghesuit într-o ambulanţă. La întoarcere câmpul r.x. a crescut în
intensitate până la intersecţia Oituz cu Dorobanţilor unde am alergat pe lângă Platul Puşchin şi am
venit pe strada Griviţei până spre cartierul Alfa când m-au lăsat în pace cei care m-au radiat şi am urcat
şi m-am spălat de transpiraţie şi am corborât iar ca să nu stau mult în loc. Astfel după rugăciune de la
asfinţit am coborât pe afară şi m-am întors în apropierea de scara de bloc unde am simţit o radiaţie
emisă de un dispozitiv r.x. portabil, care întrecea razele emise de un dispozitiv AirTouch de 250g şi erau
similare  cu  un  dispozitiv  de  înaltă  tensiune  mai  aproape  de  cel  adus  de  tânăra  care  apare  în
înregistrarea video Mov04668.avi din 11 Septembrie 2021 ora 8:09PM dar nu ştiam dacă emisia era din
apartamentul 16 sau 17. 

Radierea au efectuato între  stomac și  intestine şi  s-a mărit  pe cum urcam scările  şi  nu s-a
micşorat când stăteam la birou în timp ce lucram la un îndrumar şi citeam mesaje. După ora 11PM în
paralel cu radiaţia mi-au făcut de trei ori contracţie stomacală care prima oară a ieşit cu pire de cartofi
de la masa de seară, când am reuşit prima dată în zi să mănânc mâncare caldă, dar care nu mi-a căzut
bine. Apoi cu greu m-am îndreptat şi rezemat de chiuvetă să mă spăl şi am chemato pe mama mea,
Telepoczki Elvira, care a şters apa de lângă rackul de server care conţinea urme din pire de cartofi. Apoi
mi-am schimbat pantalonii de blugi cu cei care îi folosesc când zugrăvesc sau gletuiesc în apartament
şi am coborât jos ca să determin din ce direcţie a fostr emisă rezonaţa care a generat contracţia şi când
am scos siguranţa la apartamentul 17 nu s-a oprit de tot radiaţia r.x. şi când am oprit 10 secunde la
apartamentul 16 s-a oprit complet radiaţia r.x. şi apoi când m-am repezit să urc scările şi subit am fost
lovit între stomac şi intestine cu o radiaţie de zeci de ori mai mare şi nu am ajuns la etajul III când mi-
au făcut încă două contracţii cu rezonanţă magnetică MRI la care a ieşit maxim 2 x 1L apă curată. Astfel
am rămas îndoit pe balustradă şi greu am ajuns în baie să mă spăl şi i-am explicat mamei care a şters şi
spălat pe scări. Astfel eu nu am mai putut sta în picioare şi m-am culcat şi după 15 minute mi-au făcut
iar contracţii pe marginea patului lângă care am dat afară de trei ori apă din stomac şi până spre
rugăciunea de la miezul nopţii am rugato pe mama mea să şteargă jos şi când mi-am pozat pantofii
înainte să-i spăl ca să pot folosi ca probă şi să-mi amintesc exact cum au avut loc evenimentele. Apoi
m-am pus înapoi pe pat până la ora 2:30 când am trezito pe mama mea care mi-a adus din balcon o
lămâie din care am stors stropi care mi-au oprit starea de rău şi am putut iar să stau drept. Apoi am
adormit pe marginea patului până la ora 3:20AM şi am continuat prin extragerea a două cubuleţe de
pulpe din lămâie pe care le-am înghiţit şi am dormit apoi până la ora 2-2:20PM când m-am rugat cu
întârziere de amiază, apoi am făcut cumpărături şi la ora 5:20PM am copt o pâine neagră împletită ca
să încep iar a mânca hrană tare. Precizez că din cauza intervalului orar 11PM-5AM când nu ne putem
deplasa liber nu am putut adopta să nu noptez în alt loc decât în apartament.

Dsc05667.jpg, 06-01-2021 9:48PM, Arată ora la care m-am întors.



 
 DSC05669.jpg, 06-01-2021, 11:47PM, Arată urme de apă şi cartofi.
Descrierea faptei din 10 Ianuarie 2021, la ora 4:30AM de agresiune sexuală în contextul în care nu mă
nu puteam apăra deoarece dormeam cu faţa la fereastră şi spatele la dulap când am primit o lovitură
cu radiaţie fierbinte şi ridicându-mă din somn am avut o contracţie şi apoi s-au auzit 2-3 paşi deasupra
tavanului  la  etajul  4  unde  cineva  a  ieşit  din  perimetrul  camerei  mici  şi  mai  era  o  persoană  mai
ponderală care s-a reprezit la persoana care a făcut paşi mai fini spre centrul camerei unde dormeam. 

DSC05804.jpg, 10-01-2021 4:49AM, Fotografie a cartierului care arată lumină la apartamentul 16.

Astfel eu am alergat la WC să arunc tamponul de discontinuitate urinară şi după ce am urinat am făcut
altul şi având mască pentru probleme pandemice la mine şi am ieşit direct din oraş fără să mai intru în
bucătărie unde după obiceiul meu mă rog când mă trezesc. Prezint ca probă fotografia DSC05804.jpg,
din data de 10-01-2021 şi aproape ora 5AM în care se vede cel mai luminat balcon din cartier şi anume
la apartamentul 16.
În urma abuzului sexual şi din cauza poruncii din Deuteronom capitolul 23, şi a religiei mele care este
Iudaism  Târziu,  am  fost  obligat,  astfel,  să  stau  afară  până  seara  dar  deoarece  la  ora  6:30AM
temperatura a coborât sub 15 grade Celsius am intrat puţin în oraş întâlnind preşedintele scării de bloc
pe drum cu care am discutat. Apoi am revenit scurtă vreme sus unde m-am îmbrăcat mai bine luând şi
un scut de fer în buzunarul din spate al vestei şi am ieşit iar la ora 7AM când am fost urmărit cu
platformă de securitate de un grup care se făceau că sunt medici şi cu platformă de socializare de un
grup care mai m-au susţinut făcând activism civic şi altă dată când aveam viaţa pusă în pericol. Cei din
grupul de medici au început o anchetă care suna „de ce nu sunt la servici? ş.a.” cu mici pistonări în
spate cu un manipulator pe perioada anchetei şi  cei  din grupul de activişti  le-au explicat  folosind
dispozitivele platformei cum că sunt „preşedintele formator al unui institut” şi le-a spus că am ieşit să
mă rog şi deoarece presiunea şi nivelul de Nitrogen creştea şi al doilea grup, care mă cunoşteau şi ştiau
ce religie am,  au aflat  de la  cineva că am fost  agresat  sexual,  dar  grupul de medici  au continuat



presiunea şi apăreau persoane noi care socializau sau aveau diferite acţiuni în zona unui cimitir de care
eram aproape şi deoarece era Duminică şi se pregăteau două înmormântări. La ora 11AM m-am urcat
sus să mă rog, cu o oră mai repede, şi am observat că la apartamentul 17 este o persoană în plus care
se pregătea să plece. Această persoană probabil se numeşte Molnar, aşa cum rezolta din discuţiile lor,
şi  este doctor.  La  ora 11:10AM a zis:  „-Vedeţi!   Deloc nu se pune ce scrie în Deuteronom 23:9 la
opţional 5. La ce presiune i-am făcut deloc n-a stat - în afara taberei - cum scrie, ci a făcut la timp să se
roage şi  să  mănânce  „de-amiaz”.  Dacă  pleacă  mă anunţaţi!  Deloc  n-a  făcut  ceva  să-l  considerăm
nebun, să-l defilăm”. Acestea le-am scris repede pe un plic şi la ieşirea acestuia şi am înregistrat un clip
video MOV05806.AVI la ora 11:09AM. 
Prezent probe sub formă de imagini statice şi înregistrări video.

Apoi m-am întors de pe balcon şi în intervalul de ore 11:14-11:22AM şi am pozat plicul şi l-am urcat pe
internet în directorul „dir=petitions/Golani” pe care l-am indicat organelor de cercetare penală şi am
explicat că puteam atunci să mă adresez într-o nouă petiţie şi am reuşit să mă adresez două zile mai
târziu. În această Duminică nu m-am rugat de amiază lângă cimitirul „Pomenirea” deoarece erau două
înmormântări, şi anume la ora 12 şi la ora 3PM şi m-am întors la ora 5PM când asfinţea soarele.
Conform Art. 378 din CPP fapta se numeşte “Împiedicarea exercitării libertăţii religioase”
(1) Împiedicarea sau tulburarea liberei exercitări a ritualului unui cult religios, care este organizat şi
funcţionează potrivit legii, se pedepseşte cu închisoare de la 3 luni la 2 ani sau cu amendă.

Precizez că o echipă de la DAS mă urmăreşte cu mijloace de transmitere, conform CPP, în afara oraşului
şi că iudaismul târziu cu toate că se organizează în România şi Moldova din secolul XIX, nu suntem
organizaţi ca cult religios independent iar eu şi părinţii mei ne declarăm fie „altă religie sau creştin fără
cult” şi fie „liber cugetător” la recensământ.
Precizez că am fost agresat sexual în 20.01.2021 la ora 3PM cu o consolă de socializare şi manipulator
şi apoi în timpul somnului Duminică 24.01.2021 la 4:12AM şi că am identificat o dronă la blocurile ANL
când am intrat în tabără la asfinţit după ce în 10.01.2021 am identificat cum au filmat la Cimitirul
Pomenirea şi în 28.01.2021 la 7:14AM cu rezonanţă acustică probabil care avea legătură cu drona de la
asfinţit că femeile din apartamentul 16 şi 17 s-au reunit şi-au fugit la fereastră în momentul când am
fost agresat sexual şi probabil au fost surprinse sau erau speriate, deoarece oscilaţia a trecut prin tavan
ca şi cum era de la o înălţime mai mare. Am fost apoi agresat sexual iar Duminică 31.01.2021 la ora
5AM cu o platformă LASER care abia mi-a încălzit scutul de plumb şi m-a contactat odată dar m-am
ales cu dureri mari de coala vertebrală care persistau spre ora 8:30AM când m-am întors în afara
oraşului.
Precizez că nu pot termina prezentat probe nici în plângeri şi nici în petiţie din cauza tensiuni de la
mijloacele de supraveghere care le dau la maxim Duminica şi anume din anul 2020 şi 2021 care sunt în
petiţia adresată anul curent poliţiei la adresa şi la care probabil m-am referit deja, dar dacă e uman



posibil şi termină de obstructurat justiţia voi reveni în timpul săptămânii când nu sunt agresat sexual în
timpul somnului sau nopţii şi stau în afara oraşului din cauza Deuteronom 23:9-14.

Precizez că nu pot termina prezentat probe din cauza tensiuni de la mijloacele de supraveghere care le
dau la maxim Duminica şi anume din anul 2020 şi 2021 care sunt în petiţia adresată anul curent poliţiei
la adresa şi la care probabil m-am referit deja, dar dacă e uman posibil şi termină de obtructurat justiţia
voi reveni în timpul săptămânii:
http://beitdina.net/forum/images/petitions/PetitieIJPFlorinCBodin.pdf
http://beitdina.net/forum/images/?dir=petitions

Dovada săvârşirii infracţiunilor o fac cu următoarele mijloace de probă:

 Cameră Foto Sony Model Nr. DSC-W710

 Cameră Video Sony Model Nr. DSC-W800

 Smartphone Android: Allview All4You – cumpărat de la RCS-RDS în August 2015,
Aplicaţie: Voice Recorder – Google Play.

Data,                                                                                                  Semnătura,  

2 Februarie 2021

telefon mobil: 0774402062 

http://beitdina.net/forum/images/?dir=petitions
http://beitdina.net/forum/images/petitions/PetitieIJPFlorinCBodin.pdf

